
Vzela jo je noč
Brežice - Neke julijske noči so za 

78-letno Julijano Štern iz Dovškega 
pri Senovem izginile vse sledi. Ster
nova se je uvrstila v seznam pogre
šanih oseb, ki jih je v Posavju letno 
približno 14. Toda njeno izginotje je 
zelo nenavadno. V času, ko je izgini
la, j e bila namreč pacientka kirurškega 
oddelka Splošne bolnišnice Brežice.
Čeprav je bila zelo slabotna, priklju
čena na aparature, naj bi sredi noči 
skočila skozi okno in se dobesedno 
vgreznila v tla. Dežurna medicinska 
sestra je domnevno videla ta spektaku
larni skok skozi okno, a pacientke ni 

. našla. Našle je niso niti policijske 
Patrulje s psi, niti helikopter, skratka 
0 Julijani Stem ni sledi. To je naj
huje za njene domače, ki živijo v žalo
sti, strahu in negotovosti. Razočarani 
so nad brežiško bolnišnico in nad 
njenim osebjem, pa tudi nad njihovi
mi izjavami, ki so si nasprotujoče.
'Julijano smo dah na zdravljenje, pa 
s° nam jo zgubili,” je žalosten Štefan 
črilc, partner pogrešane. “Kako se 
lahko kaj takega zgodi v demokratični 
evropski državi, saj nismo Afgani- 
skiflT’ ogorčeno pravi Grilc.

. ..na strani 5 V kakšni stiski je bila bolna Julijana, da je sredi noči skočila skozi okno brežiške bolnišnice, še vedno ostaja skrivnost.

Ožgani tramovi,
mrtev dom

Podboršt - Gospodar zgradi hišo, gospodinja ustvari dom, pravi 
stara resnica. Tako je bilo tudi pri Krrtieljevih, kjer so v stari kmečki 
hiši živeli gospodar Boštjan, njegova življenjska sopotnica Jožica ter 
njun 3-letni sin Gregor, z njimi pa je živela tudi Boštjanova mama 
Martina. Toda v Četrtek, 28. julija, se je v nekaj minutah njihovo živ- 
Ijenje obrnilo na glavo. Martina in njen vnuk, Boštjanov sin iz prvega 
zakona, sta bila sama doma, ko sta zaslišala prasketanje ognja in ljudi, 
ki so kričali, da gori. Hiša je zagorela kot bakla in kljub hitri interven- 
ciji gasilcev v celoti zgorela. Ob reševanju premoženja sta se gospodar 
'n njegov brat Tine zastrupila z ogljikovim monoksidom, strupenim 
Plinom, ki se sprošča pri gorenju. Gospodarja so takoj odpeljali v 
bolnišnico, brata pa so tja napotili kasneje, ker se je slabo počutil. 
Požrtvovalnega soseda Toneta je ob gašenju tako silovito stresla elek- 
trika, da so ga morali oživljati. ,

Družina sije poiskala začasen dom, a si čimprej želi nazaj, Nad garažo 
že pred nesrečo začeli graditi novo hišo. Ob pomoči dobrih ljudi, na 

katere računajo v nesreči, se bo življenje kmalu vrnilo na stari tir. Hiša 
bo spet postala dom, ob katerem se bodo razraščale rože, ki so edine 
Prestale hudo uro.

...na strani 5
—

Nemci hitijo
Drnovo - Pri krožišču Drnovo Begrad pripravlja temelje za postavitev 

6000 m2 velike montažne hale. Naročnik je družinsko podjetje Grieshaber 
Logistik iz Nemčije, ki se ukvarja s pakiranjem industrijskih izdelkov in 
dostavo. Thomas Buck, vodja logistike v podjetju, je spomladi krškemu 
občinskemu svetu predstavil namero, da tam postavijo obrat, v katerem bi 
brezposelne šivilje s Senovega pakirale del Boschevega programa za avto
mobilsko industrijo. Z režijo vred je predvidenih 130 delovnih mest, prve 
zaposlitve so načrtovane še v tem letu. Grieshaber je delavkam Lisce Sen
ovo, kjer se septembra zapira obrat, že poslal ponudbo. 120 jih je priprav
ljenih oditi k novemu delodajalcu.

Zasluge za tako hitro realizacijo besed v dejanja ima pri vstopu novega 
podjetja v prostor tudi župan Franci Bogovič, kije tujce usmerjal in sprem
ljal v kontaktih za pridobitev ustreznih dovoljenj. Za zaupanja vredne in
vestitorje jih ocenjujejo tudi v Ministrstvu za gospodarstvo, ki jim bo name
nilo dobrih 200 milijonov SIT pomoči kot spodbudo tujim investicijam.

Nova hala mora biti postavljena in v celoti opremljena še letos. Po ter
minskem planu Begrada, ki je zadolžen za izvedbo prve faze, bodo sredi 
tega meseca že pričeli z montažo gradbenih elementov. B.D.
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Kdo bo 
glavni?
Posavje - Janševa vladaje ob

ljubila, da bo v njenem mandatu 
prišlo do ustanovitve pokrajin. 
Posavju, ki so ga strategi regiona
lizacije sprva nameravali priklju
čiti k Dolenjski, sedaj obljubljajo 
samostojnost. Kakšne vrste naj bi 
bila ta nova pokrajinska odgovor
nost, lahko zgolj ugibamo, dok
ler se vlada ne izjasni, koliko de
narja jim bo prepustila za lastno 
gospodarjenje. Posavski župani 
pravijo, da pokrajine ne potrebu
jejo, če ne bo prinesla finančne 
samostojnosti.

Kljub temu se je med Krškim 
in Brežicami že pričel dvoboj za 
pokrajinsko in upravno središče, 
Sevnica pa bo ob tem preračuna
vala, koga se ji splača podpreti. 
V politiki dejstva in številke same 
po sebi namreč ne štejejo, ker bi 
v nasprotnem primeru morali 
Krškemu priznati primat.

Če bi se s številkami spuščali v 
podrobnosti, se morda tudi v Do
bovi, na Bizeljskem in v Kostan
jevici ne bi odločali za samostojne 
občine. Tako pa z izračuni “na 
palec” lokalni aktivisti resnično 
verjamejo, da bi jim v majhnih 
občinah za investicije ostalo več. 
Menijo, da majhne občine zago
tavljajo policentrični razvoj.

Razmišljanje je podobno tiste
mu, da se revščina skrije, če jo le 
dovolj enakomerno porazdeliš po 
terenu!

...na strani 3

1 ---če želite postati vidni, če želite postati brani, pišite, fotografirajte, oglašujte v našem časopisu... pokličite ^7/A9912S^
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Skoda v kmetijstvu še brez 
končnih številk

Krško - Spomladanska pozeba in toča sta v Posavju poškodovali kmetijske kulture na 3000 ha. Posledice 
zadnje ujme, ki je bila 22. julija, so komaj popisali, tako da o številki skupne škode še ni moč govoriti.

Nova svetnika 
na delu

Sevnica - Zaradi protikorupcijskega zakona sta pred 
kratkim odstopila dva občinska svetnika, oba podjet
nika, Drago Krošelj (LDS) in Andrej Repše (SLS). 
Njuni mesti sta zasedla Stane Kokove iz Rovišča pri 
Studencu ter Cilka Krajnc iz Budne vasi pri Šentjanžu.

Evrosad s Sadjarstvom 
Blanca in kooperanti je letos 
načrtoval za 14 milijonov kg 
pridelka. Na dobrih 500 ha 
nasadov je ostalo neprizadetih 
le 6 ha na Čanju, ki so zašči
teni s protitočno mrežo.

Roman Matjašič je kot 
član regijske komisije za po
pis škode po elementarnih 
nesrečah povedal, da so imeli 
že pred 22. julijem 720 vlog 
za škodo po toči in 291 vlog 
za škodo po pozebi. Zadnje 
neurje je nekatere kulture, ki 
jih je prej toča le oplazila, 
dokončno uničilo. O znesku 
ugotovljene škode še ni mož
no govoriti, bo pa gotovo ve
lika. Matjašič se sicer ne stri
nja z metodologijo njenega 
ocenjevanja po določenem 
hektarskem donosu na kul
turo. Ta način pri merjenju 
odškodnine kaznuje pridelo
valce z naprednejšo in boljšo 
pridelavo in nagrajuje tiste, ki 
slabše obdelujejo zemljo.

Sicer pa državna pomoč po

toči in suši, pred katero se lah
ko pridelek obvaruje s tehnič
nimi sredstvi, ni produktivna. 
Posavje je samo v letu 2000

Roman Matjašič

za pomoč po suši prejelo 750 
milijonov SIT, kar bi zados
tovalo za protitočne mreže na 
vseh sadovnjakih in še nekaj 
denarja bi ostalo, meni Mat
jašič. Napeljava mreže po 
hektarju stane 4 milijone SIT, 
sadjarji pa sami ob negotovih

letinah takšnega stroška ne 
zmorejo. Direktor Evrosada 
Boštjan Kozole je posavskim 
županom predlagal, naj v ob
činah proračunsko s subven
cijami podprejo projekt zaš
čite sadovnjakov za naslednjih 
deset let. V prvi petletki naj 
bi subvencija predstavljala v 
Krškem 20 odstotkov, v 
Brežicah in Sevnici pa 10 od
stotkov stroškov protitočnih 
mrež. V drugi petletki bi se 
subvencija prepolovila. Z 240 
milijoni SIT bi zaščitili 300 
ha sadovnjakov. Danes je z 
mrežami opremljenih le 20 
ha, te dni pa Evrosad v Bres
tanici postavlja mreže še na 12 
ha.

Kmetijski proizvajalci 
čakajo tudi na ustanovitev 
vzajemne zavarovalnice, ki jo 
je kmetijsko ministrstvo ob
ljubljalo že pred leti. Zaradi 
visokih premij, ki veljajo v 
komercialnih zavarovalnicah, 
bi v novi vzajemni pol stroš
kov zavarovanja letine krila

država. Predsednik Kmetijsko 
gozdarske zbornice Peter 
Vrisk pravi, daje ustanovitev 
takšne zavarovalnice odvisna 
od širše politične volje. Po
savska člana odbora za 
kmetijstvo pri državnem zbo
ru Stane Pajk in Bojan Ru
gelj sta na Svetu pokrajine Po
savje, kije obravnaval omen
jeno tematiko, obljubila po
moč za realizacijo te ideje.

Preden zaživi takšna zava
rovalnica pa je potrebno spre
meniti sedanjo uredbo o od
škodnini po naravnih nesre
čah. Tisti, ki svoje pridelke 
zavarujejo, dobijo od države 
manj odškodnine kot oni, ki 
zavarovanja sploh nimajo. 
Odškodninski znesek zavaro
valnice se jim namreč odšteje 
od obračunane škode. To je 
destimulativno in kmeta od
vrača od prevzema polne od
govornosti za letino, pravi 
Roman Matjašič.

Branka Demovšek

Po neurju za več 
milijonov škode

Posavje - Dobro uro zatem, ko je neurje za seboj zapuščalo razdejanje po Kozjan-
v

skem, je vodna ujma s točo zajela tudi območje Čanja in Blance ter Leskovca, 
nekaj zatem pa je huda ura zajela še Pavlovo vas in Globoko. Škodo že ocenjuje
jo, posebej kritično pa je s cestami na Bizeljskem.

Vaščan Stare vasi na preorani cesti

Neurje je posebno močno najnujnejša sanacijska dela na loge, o višini pomoči - sredst- 
prizadelo krajevne poti na terenu in navozil gramoz, za va bi črpali iz proračunske 
območju širše krajevne skup- kaj več pa ni denarja. Župan rezerve - pa bo jeseni odločal 
nosti Bizeljsko, posledice, ki Molan je povedal, da bo od- občinski svet. Mogoče bodo 
jih ocenjujejo na 8 milijonov bor za infrastrukturo po Bizeljanci prejeli tudi del 
SIT, si je v soboto ogledal ogledu sprejel ustrezne pred- državne pomoči. M.K. 
tudi brežiški župan Ivan Mo
lan. Najhuje so prizadete kra
jevne poti v Stari vasi, Bre
zovici, Vitni vasi in Draml
jah, kjer so posamezni odseki 
od zadnjega neurja neprehod
ni, sicer pa je veliko poti - 
vseh skupaj kar 172 km - po
trebnih večjih sanacijskih del.
Krajevna Skupnost Bizeljsko 
nima sredstev za sanacijo po 
neurju, saj so bila njihova in
terventna sredstva v celoti na
menjena gradnji nove šole.
Krajani so sicer na posa
meznih odsekih takoj stopili 
v akcijo in si delno uredili 
dostope, strojnik pa je opravil

Državni drobiž
Ljubljana - Vlada RS je iz stalne proračunske rezerve 

namenila 84,5 milijonov SIT za trinajst občin, kjer so junij
ska in julijska neurja naredila veliko škode na cestah. To 
je nujna prva pomoč za zagotavljanje prevoznosti. Občini 
Brežice je odobrenih 2,5 milijona SIT, krški in sevniški 
občini pa po 3 milijone SIT. Močno prizadeto Kozje bo 
dobilo 25 milijonov interventnih sredstev, Podčetrtek pa 
15 milijonov.

Denarje bil občinam razporejen na osnovi ocen o škodi in 
ekonomski moči posameznih okolij. Dobile pa ga bodo na 
podlagi programov preliminarnih del pri odpravi posledic, ki 
jih bo potrdilo Ministrstvo za okolje in prostor. B.D.

Previsok
faktor

Brežice - Brežiški svetnik 
Jože Baškovič je dal občin
skemu svetu pobudo za spre
membo odloka, ki ureja pla
čevanje nadomestila za stav
bno zemljišče in komunalno 
opremljanje parcel.

Primerjava podatkov kaže, 
da imajo v občinskem odloku 
iz leta 2001 Brežičani za 
poslovne objekte najvišji fak
tor za izračun komunalne ob
remenitve v Posavju in na 
Dolenjskem. Baškovič pred
laga, naj se do septembra pri
pravi nov odlok oziroma spre
membe obstoječega za zni
žanje obremenitev gospodar
stva. Stroški opremljanja pro
stora so eno redkih orodij, ki 
pri potencialnih investitorjih 
občino predstavljajo kot 
ugodno podjetniško okolje. 
Izračun obremenitev za gos
podarske objekte po faktorju 
2 ni stimulativen. Konec juli
ja je sicer stopil v veljavo 
pravilnik Ministrstva za okol
je, ki razpone v prispevku za 
stavbno zemljišče in komu
nalne takse določa s faktorjem 
največ 1,5. Dokler svetniki ne 
odločijo drugače, bo v Bre
žicah v veljavi občinski od
lok. B.D.

Prihaja
načelnica

Sevnica - Za novo na
čelnico Upravne enote Sevni
ca je imenovana Darja Dr
novšek, ki prihaja iz Upravne 
enote Zagorje. Funkcijo bo 
prevzela 1. septembra. Na raz
pis se je prijavil tudi vršilec 
dolžnosti Tine Zupančič, v 
upravni enoti zaposlen 12 let. 
Dejstvo, da ni bil izbran, ga 
niti preveč ne preseneča niti 
ne žalosti, je povedal za naš 

• časopis.

Stane Kokove ni novinec 
v politiki, saj je v njej vseskozi 
aktiven. Pa naj si bo kot pred
sednik KS Studenec ali kot 
poslanec. Kokove je bil nam
reč poslanec v takratni 
občinski skupščini, kasneje pa 
je postal občinski svetnik, 
vendar v vrstah SLS. Danes 
je član LDS. Tudi Cilka 
Krajnc iz Budne vasi je 
družbeno zelo angažirana. Kot 
kmečka ženska se redno po
javlja na raznih prireditvah, 
poleg tega pa je tudi predsed
nica aktiva kmečkih žena. Si
cer pa je Kranjčeva prišla v 
občinski svet po spletu na
ključij. Na njeno mesto bi iz

vrst SLS moral sesti Srečko 
Vodenik iz Pijavic pri Tr
žišču, a je zaradi bolezni man
dat odklonil. Za Vodenikom 
se je na volitvah uvrstil Mi
ran Zupan iz Krmelja. Tudi 
ta je zaradi poslovnih ob
veznosti mandat odklonil in 
tako je na vrsto prišla Cilka 
Krajnc.

Za odstop s svetniškega 
položaja pa seje odločil še en 
uspešen podjetnik, Rudi Dob
nik iz Krmelja. Župan Janc 
ga je prepričal, naj nekoliko 
počaka in premisli, saj je v 
proceduri spremenjena zakono
daja, ki ne bo tako kruta do poli- 
tikov-podjetnikov. N.C. C.

Proti termam
dve tožb

Čatež ob Savi - V prejšnji 
številki SavaGlasa smo pisali 
o najnovejših pripetljajih v 
Termah Čatež, med katerimi 
smo ob napovedani tožbi 
Mokroviča omenili tudi tožbo 
nekdanje pooblaščenke uprave 
Maje Nosan. Nosanova nam 
je dejala, da z odvetnico Ne
venko Šorli čakata na obrav
navo na brežiškem sodišču. 
Glede na to, da je bila tožba 
vložena že lani, naj bi bil kma
lu znan tudi epilog. Zadeva 
naj bi bila po mnenju več 
odvetnikov bolj ali manj dobl
jena, mesto v razpravi pa naj 
bi dobil tudi odstavljeni direk
tor Borut Mokrovič. Ta nam 
je dejal, da je to zadeva nove 
uprave. Glede govoric o nje
ni karieri v termah pa je No
sanova dejala le, daje to za
deva lastnikov, sama pa o tem

Maje Nosan
nič ne ve. Trenutno ima sicer 
dela čez glavo - s prodajan
jem znanja.

Sicer pa bo na mesto Gora
na Brankoviča v nadzornem 
svetu po avgustovski seji najbrž 
stopil Dejan Podgoršek. M.K.

Naftna ploščad ali 
hidroelektrarna?

Boštanj - Ob prisotnosti javnosti in medijev so delavci Hol
dinga Slovenske elektrarne dokončno zaprli dosedanjo pot reke 
Save in jo v celoti preusmerili na prelivna polja. Če ne bo večjih 
težav, bo do oktobra akumulacijski bazen napolnjen do polovi
ce, spomladi prihodnje leto pa naj bi HE Boštanj že dala prve 
kW ure električne energije. Foto: uto Maore

Pogled na preusmerjeno Savo s ptičje perspektive (na foto' 
grafiji) sta si privoščila Sevničana^ ljubiteljski fotograf Lj1*' 
bo Motore in njegov “šofer” Jani Šerjak, ki sta kraj prelete^ 
cesno. Vzletela sta z letališča Prečna pri Novem mestu, kjef 
ima Šerjak klubsko letalo. “Bila je izjemna avantura,” je k°' 
mentiral Motore, ki je iz zraka naredil štiristo fotografskih
posnetkov. S pričujoče fotografije bi težko razbrali, da gre zf
hidroelektrarno^a^ol^pominj^Kniaftnmjloščad. HggJ
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Ustanavljanje novih občin

Mislijo, da jim bo bolje
Posavje - Takoj, ko je sprememba zakonodaje o lokalni samoupravi dopustila ustanavljanje novih občin, se je 
od sevniške odcepila Bučka in se priključila Škocjanu. Na svoje so želeli v Dobovi, na Bizeljskem in v Kostan
jevici, a v državnem zboru niso dobili potrebne podpore. Sedanja “ozemeljska celovitost” posavskih občin je 
spet zamajana, saj se starim pobudam za spremembe pridružujejo nove.

Po zakonu je postopek za 
ustanovitev ali preoblikovanje 
občin možno začeti enkrat v 
štiriletnem mandatu, leto dni 
pred lokalnimi volitvami.

Spomladi je svetnik Jože 
Avšič predlagal, naj občina 
Brežice sproži postopek za 
pridobitev statusa mestne ob
čine. Zadeva ostaja zgolj pri 
pobudi, o kateri se ni še niti 
resno razpravljalo. V Krškem 
pa aktivnosti za pridobitev 
takšnega statusa že potekajo. 
Po Zakonu o lokalni samo
upravi je mestna občina nosi
lec razvoja v pokrajini, zato 
Krčani, ki želijo biti upravno 
središče, ničesar ne prepušča
jo naključju. Status mestne 
občine je možno pridobiti, če 
je na njenem območju bolniš
nica, srednje šole, oddelki vi
sokih šol in fakultet, univerzi
tetna knjižnica in znanstveno 
raziskovalna dejavnost. Mesto 
mora imeti najmanj 20 tisoč 
prebivalcev in 15 tisoč delov
nih mest. Po kriterijih za fi
nanciranje občin je država do 
mestnih občin bolj darežljiva.

Krško vseh zakonsko dolo
čenih kriterijev ne izpolnjuje. 
2 Radovljico, Jesenicami in še 
nekaj občinami so skupaj 
tožili pobudo za zakonsko 
sPremembo, ki bi omilila se
danje pogoje.

Občinski svetnik Milko 
Veršec vodi aktivnosti, da bi 
se Bizeljsko s sosednjimi kra

jevnimi skupnostmi preobli
kovalo v samostojno občino. 
Kot pravi, dajejo neuradni 
kontakti slutiti, da bi se jim 
priključili Artiče, Pišece, 
Globoko in Kapele. Bizeljsko

daje skoraj najmanj denarja za 
delovanje občin in prepričan 
sem, da bo tudi v modelu fi
nanciranja šlo na bolje”, ver
jame Veršec.

. Tudi v Dobovi so pred štiri-

namreč nima niti 2000 prebi
valcev.

Veršec je izračunal, da bi 
Bizeljsko po delitveni bilanci 
iz brežiškega proračuna mora
lo dobiti 700 milijonov SIT, 
kar bi zadoščalo za financir
anje gradnje nove osnovne 
šole in še večnamenske 
dvorane zraven. Prepričanje, 
da bi v Artičah dobili ploč
nik, na katerega čakajo 11 let 
in v Globokem kanalizacijo. 
“Slovenija med državami EU

mi leti računali, s kolikšnim 
denarjem bi razpolagali v sa
mostojni občini in matematika 
se jim je izšla, pravi tajnik 
krajevne skupnosti Branko 
Prosenc. Krajani so na refe
rendumu ustanovitev nove 
občine podprli z več kot 70 
odstotkov glasov.

Prosenc pravi, da j ih ta re
zultat zavezuje k nadaljevan
ju postopkov za dosego cilja. 
“Če bi iz občinskega prora
čuna doslej dobivali več de

narja, o lastni občini ne bi 
razmišljali. Tako pa nas zad
njih 10 let odpravljajo le z ren
to za smetišče in smo na slab
šem. Namesto da bi bila ta 
renta dodatek za razvoj, so bili 
ljudje obremenjeni s samo
prispevkom, da seje kaj več
jega naredilo”, povzema Pro
senc nezadovoljne krajane.

V Kostanjevici so že spo
mladi “prevetrili” dokumente 
iz minule pobude za samo
stojno občino. Vnesli so po
pravke, saj jim je padlo števi
lo prebivalcev. “Čakamo na 
napovedan popravek zakona. 
Če bo cenzus 2000 prebival
cev, ni problema, saj jih ima
mo 2.500”, pravi Marjana 
Krhin, tajnica KS.

Pobude ožjega kroga ljudi 
so bile tudi za odcepitev Se
novega, vendar predsednik 
krajevne skupnosti Jože Ribič 
v tej sredini s specifičnimi 
problemi ne vidi boljših raz
vojnih možnosti v samostoj
nosti. Ta bi jim namreč navr
gla premalo denarja. Brežiški 
župan Ivan Molan in njegov 
krški k<?lega Franci Bogovič 
se strinjata, da ob današnjem 
modelu financiranja občin po 
sistemu glavarine za majhne 
ni svetle prihodnosti. Ob do
hodkih, ki sojih bolj po svoje 
naračunali, so pozabili na 
stroškovnik delovanja takšne 
ustanove, dobronamerno opo
zarjata župana. B, D.

Prva pobuda za središče pokrajine

Molan čaka pismo
Krško - Svet pokrajine Posavje v ustanavljanju pričakuje, da bo vlada uresničila napovedano dinamiko spreje
manja zakona o pokrajinah. V Krškem so aktivni, ker hočejo postati upravno središče. Sklepe njihovega občinskega 
Syeta o tej temi bo župan Franci Bogovič poslal novemu predsedniku Sveta pokrajine Posavje Ivanu Molanu.

. Po zakonu o skladnem re
gionalnem razvoju se bodo 
Sedanje statistične regije pre
oblikovale v razvojne, kjer 
b°sta odločitve o programih 
sPrejemala svet regije in raz-

Župani Ivan Molan, Fran
ci Bogovič in Kristijan Janc, 
ki so Rokavca gostili na ne
davni seji Sveta pokrajine Po
savje, smisel regionalizacije 
vidijo le v primeru, če država

Svet pokrajine Posavje 
poudaija, naj se pri umeščanju 
ustanov državnega in pokrajin
skega pomena upošteva za
tečeno stanje v regiji, kjer je že 
dosežena policentrična delitev

določa aktivnosti za določitev
sedeža upravnega okraja in 
pokrajine v Krškem. Sklep je 
bil sprejet 21. julija, ko je bil 
Franci Bogovič še predsedujoči 
v Svetu pokrajine Posavje. 
Krčani so modro počakali, da 
je štiri dni kasneje vodenje sveta 
prevzel Ivan Molan, ki bo v 
novi funkciji prejel (vročo) 
pošto s sklepom iz Krškega.

Krčani upravnega središča 
zase ne zahtevajo brez argu
mentov, saj so gospodarsko 
najmočnejša občina z dobri
mi potenciali za nadaljnji raz
voj. Krško je tudi geografsko 
središče.

Branka Demovšek

n'nc'i Bogovič je predal vodenje Sveta pokrajine Posavje Ivanu Molanu

SVet’ ^ bo imel odbore ob prenosu določenih nalog služb med občinami. Pri loci- 
Žav.Samezna področja. Dr- zagotovi tudi primemo fi- ranju novih institucij pa je treba 

Sekretar Franci Roka- nančno samostojnost. Posla- doseči čim več soglasja. 
luje Pravb da Posavje že de- nec Stane Pajk opozarja, da Kako je v resnici s soglasji,
ta^o °l P°brajma in če bi bilo regionalizacija ne sme pove- o katerih župani govorijo na 
bj n ■|’e tb'ug0d po Sloveniji, čati zaposlitev v administraciji deklarativni ravni, bo vidno 
chj JbržzakonoregionaUza- in zatrjuje, da v nasprotnem po javnem oznanilu sklepa 
■■ e Sp£C|eli. __ primeru modela ne bo podprl. Občinskega sveta Krško, ki

Na vprašanje SavaGlasa, 
kaj o krških sklepih meni 
sevniški župan, je bil Janc 
kratek: “To je delikatno.” 
Molan je akcijo označil kot 
“soliranje Krškega in spre
nevedanje.” Čudil se je, da 
je Bogovič za poslovilno 
vodenje seje Sveta pokrajine 
pripravil sklepe o dogovor
ni delitvi služb med občine, 
ni pa dal na mizo njihovih 
zahtev. “Tudi mi se bomo
potegovali tako za upravno 
kot za pokrajinsko središče,” 
je povedal Molan.

Komentar

Igralci centra
Posavski župani pravijo, da je 

Ljubljana silno mačehovska do peri
ferije. Občine komaj kaj izprosijo 
za svoje razvojne programe, medtem 
ko vladi za kaj “manj pomembne
ga ” milijarde lahkotno spolzijo iz 
rok. Enako v krajevnih skupnostih 
mislijo o svojih občinah. Pravijo, da pri razporejanju 
občinskih sredstev vedno prevlada center. Zanimivo, kako 
se je v razmišljanjih ljudi nekdanji “beograjski sindrom” 
prenesel na center nove slovenske države in centre navzdol: 
nezaupanje v gospodarno porabo sredstev, nepreglednost 
trošenja, prevelika moč odločanja na enem mestu ter občutek 
prikrajšanosti za vse izven centra.

Občutek prikrajšanosti sicer ni merilno sredstvo, je pa 
bolj kot natančne številke botroval odločitvam Kostanjevice, 
Bizeljskega in Dobove za samostojne občine. Nimajo še 
izračunov o stroških “življenja na svojem”, imajo pa 
občutek, da jim bo uspelo. Zato, ker bodo v bodoče tudi oni 
center in jih ne bo nekdo drug žejne čez vodo nosil!

Bomo takšno računico v bodoče spremljali tudi na nivo
ju regije? Država ni še niti nakazala, če in koliko denarja 
namerava za lastno gospodarjenje prepustiti bodočim pokra
jinam, že se voha prepir okrog tega, kje bo pokrajinski cen
ter. Kandidata sta Krško in Brežice. Potegovala se bosta 
tudi za status mestnih občin, a noben nima pogojev. Vseeno 
je treba poskusiti, ker gre za to, kdo bo center! Mestni občini 
ta status pripada avtomatično, saj je po Zakonu o lokalni
samoupravi opredeljena kot nosilec razvoja v regiji.

Branka Demovšek

AMKETA
Nove občine - DA ali NE?

Zanimalo nas je, koliko pozornosti Posavci posvečajo 
lokalni samoupravi v svojem okolju. So tam, kjer so težnje 
po novih občinah, ljudje dovolj seznanjeni z oceno, kaj bi 
to zanje v prihodnosti pomenilo? Če so se imeli v preteklos
ti že priložnost o tem izrekati na poizvedovalnem referen
dumu, bi danes spremenili svoje stališče? Vidijo prednost 
za razvoj svojega kraja v majhni ali v veliki občini? Jih 
zanima, kaj prinaša status mestne občine?

Jože Žniderič, voznik iz Dobove:
Sem proti ustanovitvi dobovske občine, 
saj ni industrije, ki bi jo podpirala, pa tudi 
sposobnih ljudi, ki bi jo vodili. Dobovčani 
smo imeli včasih kar šest svetnikov v 
občinskem svetu, pa je bilo bolj malo ko
risti od njih. Če bomo šli na svoje, bomo 
še bolj prosili za denar, zato bom na refe
rendumu glasoval proti. Menim tudi, da 
nismo dovolj informirani.

Luka Petrič, študent iz Kostanjevice 
na Krki: Kostanjevica hoče svojo občino, 
ker vidijo, da iz Krškega v naslednjih letih 
ne bodo dobili nič. Kar so nameravali, so 
vložili, daje bilo mesto lepo za proslavo ob 
750-letnici. Sedaj pa potrebujemo pro
grame, ki bodo omogočali razvoj. Ni dovolj
podjetništva, ni nočitvenih kapacitet, da bi fj 
se lahko šli turizem.

Jože Repovž, podjetnik iz Šentjan
ža: Menije vseeno, kako je občina organi
zirana, prepričan pa sem, da bi bilo za nas, 
ki živimo tu v Mimski dolini, bolje, če bi 
imeli na tem koncu svojo občino. Ne bi 
bili tako zapostavljeni in odrezani od 
odločanja. Kakšna je funkcija mestne 
občine, ne vem in se tudi ne obremenju
jem s tem, zato tudi teženj občin, ki si že
lijo postati mestne, ne morem komentirati.

Hatidja Ameti, gospodinja iz 
Krškega: Ne vem, kaj pomeni status 
mestne občine. Me tudi ne zanima. Sama 
si predstavljam, daje za ljudi prava tis
ta občina, ki omogoča preživetje vsake
mu svojemu občanu ne glede na vero in 
raso. Do vsakega, ki hoče delati in žive
ti v miru.

Miran Veršec, voznik iz Vitne vasi:
Občina že, vprašanje je le, če je dovolj 
spodobnih ljudi za upravo. Mislim, da bi 
referendum za občino uspel, tudi sam bi 
glasoval zato, saj Bizeljsko prejema (pref- 
malo denarja od občine, ki razmetava z 
denarjem, včasih pa tudi izsiljuje. Kolikor 
vem, krajevna skupnost sedaj prejema ok
rog 30 milijonov SIT, če bi postala občina, 
pa bi dobivala zagotovo 100 milijonov.
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Romi osumljeni, da so pobrali več ton lubenic

Kdo jih lahko ustavi?
Kako pregledne 

so lokalne ceste?
Veliko Mraševo - Marjan Jurečič se je zgrozil nad podobo hektarske njive z lubenicami. Neznanci so se dodobra 
napasli na njegovi njivi, o tem pa priča nekaj metrov širok izpraznjen pas na vseh štirih straneh njive. Gospodar 
ocenjuje, da je izginilo kakih pet ton lubenic, sicer pa niti ne dvomi, kdo so bili predrzni tatovi. Saj so jih celo 
sosedje videli, ko so se s kombijem pripeljali na njivo in to pri belem dnevu. Menda so taborili v bližnjem gozdiču 
- seveda zasebni lastnini - kosilo pa so si nabrali kar na prvi njivi. O tem pričajo sledovi med vrstami kot tudi 
odtisi na sosednji njivi. Pa to ni bilo prvič, podobne izkušnje bi denimo orisali tudi sosedje.

Šele prizor od blizu razkrije goličavje Jurečičeve njive, ki je sicer zaradi vročine “poletno zaraščena

Brežice - Pred nekaj dnevi se je v Selah pri Dobovi 
zgodila prometna nesreča, razloge zanjo pa gre iskati 
(tudi) v nepreglednem križišču. Predvsem zavijanje 
na levo namreč precej ovira precej visoka koruza, ki 
je zasajena blizu ceste. Za preglednost naj bi sicer 
poskrbel inšpektor - ta je regijski in hodi na teren 
bolj redko - ali komunalni nadzornik, ki pa tudi nima 
najbolj začrtanih pristojnosti. Policija, kije prav tako 
dolžna ukrepati, pa se bolj osredotoča na druge - 
prometne - prekrške.

Jurečičevim so pred leti 
pokradli kar 20 ton lubenic in 
jim dobesedno pred nosom 
počistili polovico njive. Sočne 
lubenice so si nato pripeljali s 
čolnom preko Krke, onstran 
katere so taborili in za sabo 
pustili tudi ostanke pojedine 
- kar za prikolico olupkov. A 
ponavadi je storilcem težko 
dokazati krivdo, brez zasebne 
tožbe pa na odškodnino sploh 
ni pomisliti. Podobno je bilo 
z vandalskim pripetljajem, ko 
so ponoreli Romi naredili za 
nekaj sto tisočakov škode njim 
in sosedom. Bilo je po neki 
veselici, ko so s kombijem 
vijugali po posajeni papriki ter 
z nožem uničevali cevi in 
folijo. Lastniki se niso od
ločili za tožbo, sicer pa imajo 
na leto od milijona in pol do 
dveh škode.

Romi na svojih pohodih 
niso prav izbirčni, kradejo vse 
vrste plodovk od melon, pa
prike do kumaric, zelje in dru
go zelenjavo, krompir, pa tudi 
sadike paprike (po več tisoč 
komadov). Zgodilo se je že, 
da so kradli dobesedno vpričo 
njih, včasih izkoristijo že čas 
za kosilo, spet drugič so na 
delu ponoči. Marjan jim je 
včasih, ko so ga prišli “feh- 
tat”, poklonil precej zelenja
ve, seveda ne tiste najboljše 
za na trg, a sedaj tudi to očitno 
ni več dobro. Sosedje so si 
umislili varnostnika s psom, 
saj so le tako lahko zaščitili 
večhektarski nasad jagod. 
Jurečičevi o tem ne razmiš
ljajo, saj imajo njive posejane

na različnih lokacijah.
“Od tistih deset ali petnajst 

klicev na policijo o tatvinah 
ponavadi tako ni učinka, boji
mo pa se, da bodo Romi po
stajali vse boj predrzni. Potem 
pa so tu še zapleteni postopki 
z iskanjem podpisov, names

to da bi se možje v modrem 
takoj zapodili za storilci, pa 
absurdne prijave za polivanje 
z gnojevko in še kaj”, je do
dala Marjanova žena Marta.

S krške policijske uprave so 
nam sporočili, da “podobne
ga primera v Posavju že nekaj

let niso obravnavali”. Vsaj ne 
takšnih razsežnosti, je povedal 
Robert Perc. Na očitke o to
leriranju prekrškov do Romov, 
vožnji s tehnično neustreznimi 
vozili, motenju posesti Perc 
zatrjuje, daje to zgolj posplo
ševanje. Romske voznike naj 
bi obravnavali enako kot osta
le državljane, in če vozila niso 
brezhibna, naj bi bili tudi us
trezno kaznovani. Glede ta
borjenja na zasebnih parcelah 
je dejal, da imajo lastniki vso 
pravico, da jih naženejo, po
datkov, da bi to počeli policis
ti, pa nima. M. K.

S krške policijske uprave so 
nam odgovorili, da križišče v 
Selah s stališča prometne var
nosti ni problematično. Po 
zakonu je prepovedano post
avljati ograje, zasaditi živo 
mejo, drevje, trto ali druge 
visoke nasade ah poljščine, če 
bi se s tem poslabšala ali 
onemogočala preglednost 
ceste, ogrožal promet ali po
škodovala cesta. Ob državnih 
cestah obstaja t.i. varovalni 
pas, kjer so posegi v prostor 
posebej omejeni. V bližini kri
žišč državnih cest ter na not
ranji strani katerih koli cest
nih krivin pa prav tako ni 
dovoljeno saditi dreves, gr
movja ali visokih poljskih 
kultur, vsega torej, kar bi ovi
ralo polje preglednosti. Last
nik ali uporabnik zemljišča

da inšpektor ali komunalni 
nadzornik praktično ne hodi
ta na teren oz. nimata de
finiranega delokroga. Precej 
očitkov pa je tudi na ureditev 
prometa v samem mestu Bre
žice, kjer so tovrstne površine 
večinoma v lasti občine. Ta pa 
nima denarja za večje posege. 
Policisti sicer pravijo, da v 
mestu ni posebej varnostno 
izpostavljenih mest, še pose
bej, ker gre za naselje, kjer je 
hitrost prometa omejena. Kot 
dodaja Resnik, vozniki pra
viloma tudi upoštevajo stanje 
in razmere na cesti, ob slabši 
preglednosti pa naj bi bili še 
posebej pozorni in previdni. 
Vendar pa se vseeno pojavlja
jo pritožbe občanov - pred
vsem kar zadeva samo mestno 
središče ali staro kolonijo.

Marjan Jurečič: Boli me, da zakon bolj ščiti storilce 
kot pa nas. V letino vložimo veliko truda, saj sem sam na 
njivi cele dneve, da denarja sploh ne omenjam. Romski 
problem je predvsem političen, seveda pa zadeva tudi 
premilo zakonodajo - predvsem kar zadeva odgovornost za 
povzročeno škodo. Pridelovalci si ne moremo privoščiti 
zasebne vojne, zato resnično ne vem, ali se nam bo sploh še 
splačalo pridelovati ali pa bomo vse skupaj opustili.

Prizorišče selske nesreče na križišču z zmanjšano vidljivostjo

STO TRINAJST
■*

Najbolj ga bodo udarile kazni
Krmelj, 26. julij - Voznik osebnega vozila je zavijal s 

prednostne ceste levo na dvorišče, v tistem trenutku pa je po 
prednostni cesti nasproti pripeljal voznik kolesa z motorjem 
iz okolice Sevnice, trčil v osebni avtomobil in obležal na 
cesti. Voznika kolesa z motorjem, ki naj ne bi uporabljal 
luči in čelade, vozil naj bi neregistrirano kolo z motorjem 
brez ustreznega vozniškega dovoljenja, preizkušen pa je bil 
tudi z alkotestom, ki je pokazal 1,12 miligrama alkohola v 
litru izdihanega zraka, so z reševalnim vozilom odpeljali v 
Zdravstveni dom Sevnica.

Policisti bodo zoper voznika podali obdolžilni predlog in 
plačilni nalog zaradi kršitev določil zakona o varnosti cest
nega prometa; predvidene sankcije za pet očitanih kršitev 
znašajo vsaj 410.000 SIT in 18 kazenskih točk.

Madžara trgovala s posodo
Brežina, 28. julij - Policisti so okoli 20. ure v Brežini 

pri Brežicah izsledili dva državljana Madžarske, ki sta kra
janom prodajala posodo in komplete nožev. En komplet 
posode po ceni 450 evrov sta do prihoda policistov že uspela 
prodati. Policisti so opravili identifikacijski postopek, nato 
pa obvestili tržni inšpektorat za izvedbo nadaljnjega postop
ka. Tržna inšpektorica je posodo in komplete nožev zasegla 
ter za oba državljana Madžarske podala obdolžilne predloge 
na Okrajno sodišče v Brežicah. Kot smo neuradno izvedeli, 
sta Madžara podobne trike izvajala že dlje časa.

* Šibak potres malo pred polnočjo
Dobova, 30. julij - Ob 23.59je krajan Dobove zaznal šibkejši 

potres. Na Agenciji RS za okolje, Urada za seizmologijo in 
geologijo, so potrdili, da so seizmografi v soboto ob omenje
nem času uri zaznali šibek potresni sunek 5 km vzhodno od

Brežic. Preliminarno ocenjena magnituda potresa je bila 0,7. 
Potres so čutih posamezni prebivalci Dobove.

Izsledili pobeglega voznika
Dobova, 22. julij - V Dobovi se je zgodila prometna 

nesreča, v kateri je neznani voznik z osebnim vozilom zadel 
62-letnega pešca iz okohce Brežic ter s kraja nesreče odpeljal. 
Pešec je v nesreči utrpel hude telesne poškodbe in so ga z 
reševalnim vozilom odpeljali v Bolnišnico Brežice. Policisti so 
med zbiranjem obvestil po kakšnem tednu ugotovili, daje nesrečo 
povzročil 49-letni voznik osebnega avtomobila iz okohce Brežic. 
Zoper povzročitelja bo na Okrožno državno tožilstvo v Krškem 
podana kazenska ovadba in sicer zaradi suma storitve kaznivih 
dejanj povzročitve prometne nesreče iz malomarnosti in za
pustitve poškodovanca v prometni nesreči.

Dve poškodovani osebi
Dolenje Brezovo, 1. avgust - Okrog 15. ure seje v na

selju Dolenje Brezovo zgodila prometna nesreča, v kateri 
sta se poškodovali dve osebi. Gasilci-tehnični reševalci Pros
tovoljnega gasilskega društva Sevnica so odklopih akumu
latorja vozil, iz osebnih avtomobilov izvlekli poškodovani 
osebi in očistili cesto. Zaradi nesreče je bila cesta nekaj časa 
zaprta.

Motorist se je poškodoval
Leskovec, 1. avgust - Okrog pol desete ure zvečer je v 

Ulici mladinskih delovnih brigad v Leskovcu pri Krškem 
prišlo do prometne nesreče, v kateri sta bila udeležena osebno 
vozilo in motorno kolo. Reševalci ZD Krško so ponesreče
nega motorista imobilizirah ter odpeljali v bolnišnico. Gasilci 
Poklicne gasilske enote Krško so cestišče posuli z vpojnimi 
sredstvi, ker je iz avtomobila izteklo nekaj olja.

mora na zahtevo inšpektorja 
za ceste ah pohcista ovire od
straniti. Kazni za neupošteva
nje omenjenih določil so naj
manj 300 tisoč SIT za pravno 
osebo, 30 tisočakov za odgo
vorno osebo pravne osebe oz. 
pol manj za posameznika. Kot 
nam je povedal Matjaž 
Resnik iz brežiškega KOP-a, 
kije vzdrževalec lokalnih cest 
(te so tudi najbolj problema
tične), je glavna težava v tem,

Resnik je dejal, da prometna 
študija Brežic sicer obstaja, a 
se le počasi uresničuje. Ogle
dala so sicer zadnja, najmanj 
popularna rešitev, njihovo po
stavitev - vsi stroški dosegajo 
najmanj 70 tisočakov - pa odo
bri občina. V zadnjem času je 
bilo tovrstnih investicij malo.

S podobnimi težavami se 
srečujejo tudi v krški in sev- 
niški občim.

Mojca Kosem

Mladen Arnšek, komunalni nadzornik: Na leto prej
memo kakih pet do deset opozoril občanov Brežic, ki jih 
posredujemo naprej in ljudje to ponavadi uredijo. 
Problematične so predvsem stare žive meje, ki jih ljudje 
zaradi videza neradi porežejo, sicer pa na nepreglednih 
križiščih ne smejo biti višje od 70 cm. Seveda vsi zasebniki 
ne ukrepajo, a kazni ne predpisujemo. V Brežicah je bilo 
kot črna točka že velikokrat izpostavljeno križišče pri pošti 
nasproti nekdanje kmetijske trgovine; menda se bo zadeva 
zaradi pomanjkanja parkirišč razpletla že kmalu, ko bodo 
urejena parkirna mesta na cesti Pod obzidjem. Na razne 
“koruze” po občini pa že več let opozarjamo, pogosto tudi 
ukrepamo, lastnike zemljišč pa vsako leto opozorimo. Zal 
se mnogi ne odzivajo na naša priporočila.

Pozabili na hrano
Brežice, 30. julij - Okrog 14. ure je zagorelo v kuhinji 

stanovanja v stanovanjskem bloku v Šolski ulici v Brežicah- 
Na mesto požara so se napotili prostovoljni gasilci PGP 
Brežice-mesto in PGD Brežice-okolica, vendar je ogenj Še 
pred prihodom gasilcev lastnik sam ugasnil. Domnevno naj 
bi zagorelo zaradi pozabljene hrane na štedilniku. Gasilci 
opravili preventivni pregled stanovanja in prezračili prostore; 
Zaradi slabega počutja stanovalke so na kraj napotili tud1 
reševalce Zdravstvenega doma Brežice._______________^
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Kam je izginila Jula?
Brežice - V začetku julija je iz brežiške bolnišnice spektakularno - s skokom skozi okno - odšla 78-letna 
slabotna pacientka Julijana Štern iz Dovškega pri Senovem. Kljub organiziranemu iskanju pogrešane, v 
katero sta se vključili bolnišnica in policija, Julijane še niso našli. Sternova se je tako pridružila sedmim 
osebam iz Posavja, ki so bile v letošnjem letu proglašene za pogrešane.

Policijsko poročilo pravi, 
daje v ponedeljek, 11.7. 2005 
okoli ene ure zjutraj iz Bol
nišnice Brežice neznano kam 
odšla pacientka Julijana 
Štern, fojena 24.1.1927, 
stanujoča na naslovu Dovško 
62. Sternova je bolnišnico 
zapustila brez vednosti bol
niškega osebja in svojcev. V 
Brežicah nima sorodnikov ali 
znancev, po izjavi svojcev pa 
Brežic tudi ne pozna. Gre za 
slabotno osebo, visoko med 
160 in 165 cm, izredno suhe 
postave z odebeljenim trebuš
nim delom, srednje dolgih 
skodranih las. Oblečena je bila 
v bolniška oblačila, obuta v 
bolniške natikače, pri sebi pa 
je imela odejo svetlo rjave 
barve. Policija je predpostav
ljala, da seje Sternova odpra
vila proti domu, se kamorko
li zatekla ali omagala, zato je 
tudi preko medijev pozvala 
javnost, naj pomaga pri iskan
ju.

polja in travnike. Predvsem 
zunaj mesta je bil v iskanje 
vključen tudi službeni pes 
policije, saj je v mestu njegova 
sposobnost iskanja omejena 
zaradi asfalta in betona. Taksi 
službe so bile opozorjene, naj 
takoj obvestijo policijo, če bo
do opazile osebo danega opi
sa. Pregledano je bilo tudi 
območje Vrbine ter obrežje 
reke Save. Štiri dni za tem se

Drobniču, ki je tudi pred
stojnik kirurškega oddelka, na 
katerem se je Sternova zdra
vila. Kot pravi Drobnič, je 
bila pacientka v fazi diagnos
tične obdelave in dodaja, da 
ni šlo za dementno osebo. 
Predstojnik tudi potrjuje dej
stvo, da je pacientka pobeg
nila s skokom skozi okno.

M.M. s Senovega, ki je 
skupaj z bratom oz. partner

pa je bil obveščen okrožni 
državni tožilec. O skrivnost
nem izginotju pacientke je 
brežiška bolnišnica obvestila 
tudi Ministrstvo za zdravje.

V Posavju letno 
pogrešanih 14 oseb

Iskanje pogrešane Domačija Sternove na Dovškem

Takoj po prejemu obvesti
la iz Bolnišnice Brežice je na 
kraj odšla policijska patrulja, 
ki je pregledala okolico bol
nišnice, medtem ko je osebje 
pregledovalo notranje pros
tore. Policijska patrulja je 
toedtem pregledala tudi mest
ne ulice v Brežicah, avtobus
no iri železniško postajo. Do
poldne so policisti ponovno 
prekontrolirali mestne ulice, 
okolico bolnišnice ter zapuš
čene objekte in gradbišča v 
ntestu. Pri akciji so sodelovali 
todi zaposleni bolnišnice.

Popoldne je bila akcija še 
obširnejša, pravijo na Policij- 
ski upravi (PU) Krško. Po
novno so pregledali okolico 
bolnišnice, stanovanjske bloke 
°z. kleti stanovanjskih blokov 
v mestu, zapuščene hiše in 
Sradbišča, bližnja koruzna

je v skladu z mesečnim načr
tom aktivnosti na območju PU 
Krško zadrževal tudi policij
ski helikopter, ki je bil vklju
čen v iskanje, vendar tudi to 
ni prineslo rezultatov. Tri dni 
po izginotju Sternove je Po
licijska postaja Brežice sicer 
prejela obvestilo občanke iz 
Ljubljane, da naj bi bila po
dobna oseba, kot jo je v jav
nem opisu opisala policija, 
opažena v Ljubljani. Brežiški 
policisti so se povezali z ljub
ljanskimi, vendar potrditve 
ali koristnih napotkov niso 
prejeli.

jem Sternove bolnišnico 
obiskala v nedeljo ob pol šes
tih zvečer, torej dobrih sedem 
ur pred izginotjem, ne more

Iskanje pogrešanih osebje 
ena od nalog policije, ki so 
zajete v 3. členu Zakona o 
policiji pod splošno določbo 
varovanje življenja, osebne 
varnosti in premoženja ljudi. 
Tudi svojci imajo interes, da 
se pogrešana oseba čimprej 
najde, v tem primeru pa je to 
tudi interes bolnišnice.

V zadnjih treh letih je v 
Posavju v povprečju 14 oseb 
letno proglašenih za pogre
šane. Tako je bilo leta 2003, 
ko so 6 oseb iskali tudi preko 
Interpola - od tega 4 mlado
letnike. Vse osebe, ki so jih 
iskali preko Interpola, so bile 
najdene. 8 prijav o pogrešanih 
pa so sprejele policijske posta
je (PP), a so bile osebe kmalu 
najdene in iskanje ni bilo po
trebno. Tudi v letu 2004 je bi
lo v Posavju 14 pogrešanih; 
devet oseb, za katere so bile

Kdo je odgovoren?
V brežiški bolnišnici so 

redkobesedni. Direktor Tone 
Zorko besedo prepušča stro
kovnemu direktorju Francu

Štefan Grilc, partner pogrešane Julijane Štern, s kate
ro je preživel 41 najlepših let - tudi na delu v Nemčiji - je 
ogorčen: “Dal sem človeka na zdravljenje, pa ga zgubijo. 
Se vam zdi to logično, se vam zdi to dopustno? Saj živimo 
v demokratični evropski državi in ne v Afganistanu!” Grilc 
se ni in se ne bo sprijaznil z dejstvom, da se je njegova 
življenjska sopotnica neke noči dobesedno vgreznila v zem
ljo. Najbolj pa ga boli, da od osebja bolnišnice ni dobil 
pravih odgovorov oz. da so mu postregli z lažmi, saj so 
dajali vsakokrat drugačne izjave. Medicinska sestra je menda 
izjavila, daje videla pacientko, ki je skočila skozi okno, a 
ko je šla pogledat, je ni bilo več. Grilc bo še naprej iskal 
odgovore na vprašanja, tako v bolnišnici kot na policiji, 
kajti najtežje je živeti v večni negotovosti.

Iz Metalne izginil metal
Senovo - Iz ograjenega območja Metalne Senovo je izgi- 

Ulo 20 ton jeklenega železa različnih profilov. To naj bi se 
2godilo v noči iz nedelje na ponedeljek med pol tretjo in peto 
Uro zjutraj. Policisti, ki preiskujejo vse okoliščine dogodka, v 
interesu preiskave ne dajejo podrobnejših informacij.

1^. Senovčani pa vedo povedati precej več, zlasti to, daje 
akcija dobro načrtovana. Nepridipravi naj bi prežagali 

li>ko ključavnico in prišli do robe. Kot kaže, gre za 
ni, bi so dobro poznali teren in natanko vedeli, kje so 

očiščene varovalne kamere. Eno kamero naj bi tako 
toili v drugo smer, drugo pa zakrili z oblačilom, 

sai • kaže, pa njihov načrt ni bil izpiljen do podrobnosti, 
J naj bi del nočnega dogajanja zabeležila kamera sosednje- 
Podjetja. N.Č.C.

verjeti, kako seje lahko Juli
jana vgreznila v zemljo. V 
bolnišnici je bila zaradi driske 
in bruhanja, priklopljena je 
bila na najrazličnejše cevke in 
aparature, pravi M.M. Ko sta 
jo z bratom obiskala, staji iz 
ležečega položaja morala po
magati, da je sedla in pokle
petala z njima. Zato ji ni jas
no, kako je lahko potem v 
desetih minutah potrgala cev
ke, skočila skozi okno in izgi
nila neznano kam.

Na PU Krško zoper Bol
nišnico Brežice in odgovorne 
osebe do tega trenutka niso 
ukrepali, pravijo, o primeru

dane prijave na PP, je bilo 
kmalu najdenih, pet razpisov 
je steklo preko Interpola. Tri 
osebe so bile najdene, dve še 
iščejo. Tudi v prvi polovici 
letošnjega leta je bilo pogre
šanih že 8 oseb; vse osebe so 
bile najdene, razen Julijane 
Štern.

Kot pravijo na PU Krško, 
se intenzivnost iskanja po 
začetnih kritičnih dnevih oz. 
tednih nadaljuje v obliki red
nega dela patrulj, povečane 
pozornosti pri prehajanju dr
žavne meje, obveščanja jav
nosti ter mednarodnega raz
pisa iskanja. N.Č.C.

Ledina ni Planina
Ledina pri Sevnici - Svojevrstno avanturo je doživel slovaški 

voznik tovornega vozila s priklopnikom, ki je v Mokronogu naložil 
robo in se namenil na Planino pri Sevnici in nato v Šentjur. Ali ga 
je kdo napačno napotil ali je slabo pogledal tablo, da seje namesto 
na Planino odpravil na Ledino, hribovito vas pod Lisco? Kako je s 
priklopnikom zlezel čez strmi klanec v Zajčji Gori, ne ve nihče, je 
pa sredi vasi na križišču resno podvomil, katera pot je prava. Neka
tere ceste so namreč zaradi poslopij, ki so tik ob njih, neprevozne 
že za klasične kamione.

S pomočjo domačinov je Slovak spoznal svojo zmoto in tovorno 
pošast je bilo treba nekje obrniti. Malo je šlo počez, malo povprek pa 
malo naprej in malo nazaj, pa v betonsko kanalizacijsko cev pa v 
električne žice in tako naprej. Ubogi Slovak se je ob pogledu na 
policiste, ki so prišli reševat situacijo, že pošteno potil. Končno so ga 
domačini s pomočjo krampov in lopat, pa tudi s pomočjo traktorista, 
v službenem času policista, izkopali in napotili v pravo smer. Polici
ja tujca ni kaznovala, je pa moral lastnikom poravnati škodo.

Tako seje na vasi - v času počitnic in kislih kumaric - končno 
zgodil en pošten dogodek. Slovak pavsi bo veijetno za vse življenje 
zapomnil, da Ledina ni Planina. N.Č.C.

V nekaj minutah 
postali brezdomci

Podboršt pri Šentjanžu - Sredi dneva je - domnevno 
zaradi napake pri električni napeljavi - do tal pogore
la hiša Krmeljevih iz Podboršta. Pri reševanju so se 
tri osebe poškodovale, med njimi 32-letni gospodar 
Boštjan. Vsakršna pomoč družini, ki se bo začasno 
preselila, je več kot dobrodošla.

V družino Krmeljevih iz 
Podboršta pri Šentjanžu seje 
naselila žalost. Hiša, v kateri 
so živeli oče Boštjan, zapos
len v boštanjskih Gradnjah, 
mamica Jožica Revinšek, si
cer še študentka, triletni Gre
gor ter stara mama Martina, 
je kljub hitri intervenciji 40 
gasilcev z Velikega Cimika, 
Šentjanža, Tržišča in Krmelja 
in pomoči domačinov in so
sedov, povsem pogorela, saj 
je hiša gorela kot bakla.

Da je nesreča še hujša, so 
se pri reševanju opreme iz 
goreče hiše poškodovali trije 
ljudje. Gospodar Boštjan in 
njegov brat Tine sta se zastru
pila z ogljikovim monoksi
dom in bila hospitalizirana v 
novomeški bolnišnici, tam pa 
je pristal tudi 49-letni sosed 
Tone, ki je pomagal pri gaše
nju. V roki je držal cev in se 
verjetno naslonil na zid, kjer 
je bila razpadajoča elektroin- 
stalacija. Električni tok gaje

se je po napeljavi razširil na 
ostrešje. Policisti in krimina
listični tehnik so ugotovili, da 
varovalke v električni omarici 
niso bile originalne ampak 
prirejene; v njih seje nahajalo 
več žic, v varovalkah pa tudi 
ni bilo kremenčevega peska. 
Na podlagi ugotovitev z ogle
da je do požara najverjetneje 
prišlo, ker prirejena varovalka 
ni opravljala svoje funkcije. 
Domači pa so prepričani, da 
je do požara prišlo zaradi za
starele električne napeljave, ki 
bi jo morali delavci Elektra 
zamenjati, a tega niso storili.

Družini Krmeljevih, ki je 
v trenutku ostala brez vsega, 
so takoj priskočili na pomoč 
sosedje in prijatelji. Življenje 
bo teklo naprej, čeprav se bo 
družina začasno ločila. Mla
da družina se bo preselila k 
Jožičinim staršem, stara ma
ma pa bo odšla k svoji hčeri. 
Krmeljevi upajo, da bodo 
kmalu spet skupaj v pravem

Ostanki hiše Krmeljevih

stresel tako močno, da ga je 
vrglo ob steno, nekaj časa pa 
je bil tudi v nezavesti in so ga 
morali oživljati.

Po prvih ugotovitvah je bil 
vzrok požara v električni na
peljavi v električni omarici na 
zunanji strani hiše, od tam pa

domu, saj nad garažo že gradi
jo stanovanjski objekt. A do 
dokončanja je še daleč, tako da 
jim bo kakršnakoli pomoč 
dobrodošla, še zlasti ob dejstvu, 
da so zgorela tudi vsa njihova 
oblačila, oprema in tudi že nekaj 
opreme za novo hišo. N.Č.C.

Poletel je
Trnje - V naselju Trnje se je zgodila na pogled huda 

prometna nesreča, v kateri pa seje 26-letni voznik iz Brežic 
le lažje poškodoval. Brežičan je zaradi neprilagojene hitrosti 
z vozilom znamke Opel Astra zapeljal na nasprotni pas ter 
poletel čez cestno ograjo kakih 10 m daleč do bližnje hiše, 
kjer je tudi padel iz vozila. A kot rečeno, voznik v nesreči 
ni utrpel hujših posledic, čeprav so očividci zaradi 
precejšnjega hrupa in na videz negibnega voznika že pomis
lili na najhujše. Promet na cesti Brežice-Dobova zaradi 
nesreče ni bil oviran, službe pa so avtomobilsko razbitino 
pospravile v dobri uri. M. K.
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Krajevni uradi

Storitve bližje domu
Brežice - Brežiška občina je edina v Posavju in ena redkih v Sloveniji, ki glede na svojo velikost nima kra
jevnih uradov. Pred leti so jih namreč ukinili, sedaj pa jih na novo ustanavljajo.

Pred letom 1990 je imela 
občina Brežice devet krajev
nih uradov. Najprej so ukinili 
krajevna urada Globoko in Pi- 
šece in nato še ostale. Del na
log, ki so jih opravljali, kot 
so prijavno odjavna služba, 
izdajanje zdravstvenih spriče
val za promet z živino in ove
ritve podpisov, so prenesli v 
izključno pristojnost občin
skih služb, del pa na krajevne 
skupnosti.

Nova zakonodaja, ki nala
ga javni upravi, da približa 
storitve krajanom, kliče k po
novnemu ustanavljanju kra
jevnih uradov. Drugod v Po
savju lahko ljudje na svojem 
krajevnem uradu zaprosijo za 
osebno izkaznico, potni list, 
obmejne prepustnice in kme
tijske vložke za zemljiške dvo
lastnike. Po te dokumente in 
druge javne listine morajo 
brežiški občani priti na Ob
čino. Na slabšem so tisti brez 
lastnega prevoza, saj so danes

avtobusne povezave slabše kot 
pred dobrim desetletjem.

Darko Bukovinski

Načelnik Upravne enote 
Brežice Darko Bukovinski je 
pripravil predlog organiziran
ja krajevnih uradov, upošte
vajoč koncentracijo prebival
stva po posameznih območjih, 
najbolj oddaljenih od Brežic, 
in bližino meje, kjer prihaja 
do še dodatnih potreb po sto

ritvah krajevnega urada. Ob
čina seje zavezala, da bo dala 
prostor v brezplačni najem in 
poskrbela za telekomunikacij
sko linijo ter osnovno pisar
niško opremo.

Občinski svet Brežice je so
glašal z njegovim predlogom 
za krajevna urada na Bizelj
skem in v Dobovi, čas za raz
mislek in dodatne argumente 
pa so si vzeli glede Velike 
Doline. Svetnik Janko Zalac 
je namreč nanizal svoje po
misleke, po katerih imajo Je
senice na Dolenjskem pred
nost. So obmejna krajevna 
skupnost z večjo koncentracijo 
prebivalcev kot Velika Doli
na. Imajo pošto in primeren 
prostor z ustrezno telefonsko 
linijo za krajevni urad, v Ve
liki Dolini pa morajo ustrezen 
priključek šele napeljati, pravi 
Zalac. Pričakuje, da bo župan 
pripravil kriterije za določanje 
sedežev krajevnih uradov, ki 
se bodo še odpirali poleg Bi
zeljskega in Dobove. Župan 
Ivan Molan odgovarja, da so 
kriteriji stvar upravne enote in 
občinske službe se v to po
dročje ne bodo vmešavale. 
Darko Bukovinski poudarja, 
daje njegov predlog za Veliko 
Dolino izključno strokovne 
narave, vendar bo upravna 
enota spoštovala odločitev ob
činskega sveta.

Prvi trije krajevni uradi naj 
bi začeli z delom najkasneje 
v pol leta. Če bo občina zago

tovila primeren prostor, pa bi 
kasneje namestili krajevni 
urad še v Cerkljah ob Krki.
B.D. /M.K.

Franc Tomše, upoko
jenec iz Sel pri Dobovi: O
ustanavljanju krajevnih ura
dov nisem najbolje ob
veščen, se pa strinjam s tem, 
da se ta odpre tudi v Dobo
vi. Že zaradi pomanjkanja 
parkirnih mest v Brežicah. 
Ce bo vse potekalo tako kot 
na sedežu upravne enote, 
torej brez zavlačevanj in 
prelomljenih obljub, da ne 
bomo po nepotrebnem 
izgubljali še več časa kot v 
Brežicah, zakaj ne. Pa us
trezen delovni čas bo po
trebno urediti. Najbrž bodo 
težava le bolniške, pa razna 
nadomeščanja ob dopustih. 
Toda z uporabo sodobne te
hnologije se bo najbrž dalo 
vse dogovoriti na zadovolj
stvo vseh, predvsem pa nas, 
uporabnikov.

Pavla Jazbec, delavka iz Bizeljske 
vasi: V se, kar se odpira na novo, pod
piram, tako tudi krajevni urad. Na Bi
zeljskem imamo že pošto, lekarno, 
zdravniško službo, trgovino, policijo, 
tako da si večino zadev že lahko ure
dimo tu. Do Brežic sicer ni tako daleč, 
a za starejše ljudi, ki so pri nas v večini, 
bo to priročna novost. Le da bo de
lovni čas ugoden in da ne bo potreb

no predolgo čakati na dokumente. Težave s parkirišči pa so 
tako povsod, tudi na Bizeljskem.

Duh starih časov 
še ni zamrl

Bizeljsko - Bizeljski grad hrani v svojih nedrjih redek 
biser, namreč bogato opremljeno grajsko kapelo, ki so jo 
gradu prizidali leta 1623.

Mladi restavratorji so se spretno sukali po visokem oltarju.

Prav bizeljsko kapelico si je izbrala šesterica, nad pre
teklostjo očaranih študentov - štirje restavratorji, en zgo
dovinar in računalničar, ki je v treh dneh temeljito očistila 
prižnico in tri oltarje, glavnega, posvečenega sv. Hieroni
mu, zavetniku samskih žensk ter oba stranska. Vsi datirajo 
iz druge polovice 17. stoletja. S sesalcem, kompresorjem, 
čopiči in lopaticami - lestev so jim posodili bizeljski gasil
ci - so temeljito očistili dodobra zaprašene površine, tako 
da bo prostor primeren tudi za koncerte. Gradivo so nato 
dokumentiran in napisali poročilo o njegovem stanju. Napre
dovanje del si je ogledala tudi Miladi Makuc - Semion, 
profesorica z likovne akademije, ki je dejala, da takega 
zaklada še ni videla, predvsem so jo presenetile štukature 
in portreti svetnikov na stebričkih - teh je kar 23 - saj pona
vadi naletijo zgolj na glave na palicah. M. K.

Spominska plošča in pot 
ob obletnici vrnitve

Bučka - V kraju, kjer je bila leta 1991 ustanovljena prva kra
jevna organizacija Društva izgnancev Slovenije, so obeležili 60- 
letnico vrnitve dolenjskih izgnancev in beguncev na svoje domove. 
Sokrajan in poslanec DZ Franc Žnidaršič je odkril spominsko 
ploščo na ostankih mejne opazovalnice na Slemenu nad Bučko, da 
bi mlade generacije vedele, kaj pomenijo tiste kamnite gmote, ki 
jim krajani pravijo piramide.

Foto: Franci Pavkovič
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Na slovesnosti, na katero so prvič prišli tudi pohodniki po 
spominski poti s Telč do Bučke, je rojakinja Ivica Žnidaršič, 
sicer predsednica Zveze društev izgnancev Slovenije, podeli
la zahvalne listine občini Škocjan, KS Bučka ter vsem društvom 
z Bučke (na fotografiji), saj so pomagali pri organiziranju 
pomembnih dejavnosti Društva izgnancev Slovenije. Ob tej 
priložnosti je bil prvič predstavljen tudi grb kraja. Oblikovan 
je bil tudi na hlebcu kuha, ki so ga predsednici Žnidaršičevi v 
znak pohvale in zahvale podelili rojaki z Bučke. N.C.C.

Cenejše dimnikarske
storitve za Kozje

Sevnica - Dimnikarstvo Jelančič iz Sevnice seje odločilo 
za pomoč pri odpravi posledic neurja v občini Kozje. Kot 
koncesionar za opravljanje dimnikarskih storitev v tej občini 
bo pri prvem dimnikarskem obhodu za novo kurilno sezono 
dajal 20 odstotni popust. Prvi obhod bo trajal od 1. septembra 
do 30. novembra. Popust velja ves ta čas za kompletno čiščenje 
kurilnih in dimnovodnih naprav. Pomoč prizadetemu Kozje- 
mu je z milijonom SIT izkazala tudi občina Krško. B.D.

SavaCto, 4.8.2005

Dela na postaji se 
bližajo koncu

Dobova - Železniško postajo Dobova bodo dokončno pre
dali v uporabo letošnjo jesen. Objekt sicer že uporabljajo slo
venski policisti, v kratkem naj bi jo še delavci železniških 
služb in cariniki, potekajo pa še dogovori glede izgradnje do
datnih prostorov za strojevodje. Dela so sicer v grobem 
končana, prostori čakajo le še na pohištvo. Skupna površina 
novega objekta bo 2000 m2, v njem pa bodo združene vse 
službe z obeh strani meje.

Skrajni desni rob novega sodobnega poslopja v Dobovi že 
naseljujejo slovenski policisti, trenutno pa potekajo še zaključna 
dela na cesti in pločniku.

Investicija ostaja v mejah načrtovanja, torej okrog 800 mili
jonov SIT, od tega bo 68 odstotkov sredstev Phare. Vsa dela, 
vključno z ureditvijo lokalne ceste vzporedno s progo in in
frastrukturo, bodo zaključena v skladu s projektno doku
mentacijo in državnim lokacijskim načrtom jeseni. Ali bodo 
Dobovčani pridobili tudi pločnike in kanalizacijo za mete
orne vode, nam Nina Furman z Ministrstva za javno upravo 
ni sporočila. M. K.

Končno do asfalta
Brežice - Delavci komunalno-stanovanjskega podjetja iz 

Brežic so se lotili še zadnjih priprav za asfaltiranje Orehove \ 
aleje v Brežicah, ki je razrita že slabo leto. Celotna investicija 
postavitve kanalizacijskih vodov - ob tem bodo uredili in
frastrukturo do tovarne pohištva - je vredna 35,5 milijona 
SIT, trenutno pa še potekajo pogajanja z občino glede dodat
nih del. Prebivalci Gubčeve, Gregorčičeve, Cankarjeve in 
Župančičeve ulice bi namreč želeli še izgradnjo robnikov in 
pločnika ter preplastitev celotne aleje, kar pa bi investicijo 
podražilo za 8 jnilijonov SIT. Vodja gradbenega sektorja v 
KOP-u Krešo Štritof zatrjuje, da bo cesta dokončno urejena 
še ta teden. M. K.

Fotografija ne razkrije, da so dela že v polnem teku.

Krško bo sofinanciralo
obvoznico

Krško - Krčani so se spomladi med ponujenimi varian- 
tami za lokacijo hidroelektrarne odločili za Sotelsko. Pri ob' 
voznici pa med štirimi variantami za tisto, ki gre po štajerski 
strani brežine Save in prinaša dva nova mostova. Njihov3 
zahteva je bila, daje obvoznica, ocenjena na 1,8 milijard2 
SIT, sestavni del državnega lokacijskega načrta. Vladaje h3 
zadnji julijski seji sprejela pobude iz Krškega. Prometno i11 
gospodarsko ministrstvo morata pripraviti predlog deliti 
finančnih obveznosti za financiranje tistega dela obvoznic2- 
ki se bo uporabljal tudi kot gradbiščna cesta. Stroški gradni2 
bodo razporejeni med Holdingom Slovenske elektrarn2’ 
Ministrstvom za okolje, občino Krško, prometnim in gospV 
darskim ministrstvom. Načrt obvoznice se mora kot sestavu1 
del lokacijskega načrta pripraviti čimprej, da ne bo zamud2 K
primtovaniOTdnOJD.
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Jože Faust v svojem zasilnem bivališču med kopico cunj, ki 
niso zgolj njegova last

priložnosti, saj sem že osem 
let prvi na listi za neprofitna 
stanovanja, ne odgovarjam za 
posledice svojih dejanj.” Vča
sih je prejemal denarno social
no podporo, a ker so vsi deja
li, da jo porabi za pijačo, so 
mu jo ukinili. “Zakaj tega ne 
preverijo? Včasih sem jedel 
boljše, saj sem si lahko tudi 
plačal toplo malico, sedaj pa 
si lahko v trgovini nasproti za 
dobrih 40 tisočakov v bonih 
kupim le nekaj malenkosti, 
ostalo pa kakor kdajPomoč 
mu nudijo dobri sosedi; Pri- 
verškovi mu skuhajo kosilo, 
pomagajo pa še Lapuhovi in

V letošnjem razpisu za 
neprofitna - nekdaj so
cialna — stanovanja v 
Brežicah je vloge oddalo 
31 prosilcev, na voljo pa 
je pet stanovanj. Občina 
letos za nakup prepotreb
nih stanovanj za razliko od 
prejšnjih let ni namenila 
nobenih sredstev.

Po besedah Fausta in še 
koga bi lahko zaradi plačilne 
nediscipline in zasvinjanosti 
stanovanj prenekaterega “na
jemnika” pognali na ulico. To 
je po novem zakonu menda 
tudi dovoljeno. Več očitkov 
pa leti tudi na socialno službo, 
ki naj ne bi opravljala svoje
ga dela. Zaposleni naj bi se 
premalo zanimali za svoje 
varovance, a na centru za so
cialno delo pravijo, da nikogar 
ne morejo prisiliti, lahko le 
svetujejo in pišejo svoja mne
nja, ki pa niso zavezujoča. 
Faust seveda ni osamljen pri
mer v Brežicah - čeprav je naj
bolj radikalen - bi pa utegnil 
biti vzorec, kako ne ravnati z 
ljudmi. Pa čeprav posebneži. 
Faust se je v preteklosti že 
izkazal, saj je 8 let skrbel za 
onemoglo babico. Sedaj mu 
je pripravljena pomagati še 
mama, katere pomoč je do 
sedaj zavračal. Pa poglejmo, 
kako bo Jože ukanil prekanje
nega Mefista. Pa kdorkoli že 
to je.

Mojca Kosem

Na posavskih srednjih šolah 
zadovoljni z maturanti

Posavje, Slovenija - Znani so že rezultati spomladanske splošne mature, ki jo je opravilo 91,5 odstotka slo
venskih dijakov. V splošnem programu brežiške gimnazije beležijo 96,6 odstotno uspešnost, v obeh oddelkih 
ekonomske smeri pa 80 odstotno, kar je primerljivo z lanskimi rezultati. Izmed rekordnih 31 dijakov krške 
tehniške gimnazije, kolikor jih je spomladi opravljajo maturo, je bilo uspešnih 27 oz. dobrih 87 odstotkov 
dijakov, kar je precej boljše kot lani.

Letošnjim maturantom je splošne gimnazije (dva sta gimnazije, od ducata udele- 
spričevala podelila ravnatelji- bila sto odstotna) so bili ne- žencev maturitetnega tečaja- 
ca brežiške gimnazije Stana uspešni le štirje dijaki, enajst mnogo jih je obupalo že med 
Molan. V štirih oddelkih v dveh oddelkih ekonomske letom - pa jih je uspela polo-

Yozadju: Matej Bukovinski, Tanja Gorenc, Marko Balas, Jaka Ogorevc, profesor Boris Kuzmin 
in v ospredju zlate maturantke Sandra Koprivnik, Maša Koritnik in Nina Barbič

vica. Trem letošnjim zlatim 
maturantkam - Nina Barbič 
in Sandra Koprivnik sta 
zbrati 30 točk, dve več pa Ma
ša Koritnik - je za uspeh čes
tital tudi brežiški župan Ivan 
Molan. Spomnimo, lani je 
bila pri predsedniku države le 
Tina Strgar. Bučnega aplav
za so biti deležni tudi trije di
jaki in dijakinja, ki so zbrati 
29 oz. 28 točk, Tanja Go
renc, Matej Bukovinski, 
Jaka Ogorevc in Marko Ba
las. Maturo so uspešno opra
vili tudi štirje dijaki - Sonja 
Cižmek, Aleš Rancinger, 
Barbara Sribar in Sabina 
Tokič - ki jih na Gimnaziji še 
posebej omenjajo in jim iskre
no čestitajo.

Na krški srednji šoli jejiaj- 
boljši rezultat dosegla Živa 
Blaževič, kije zbrala 29 točk.

Kandidati lahko sicer po 
opravljenem vpogledu na 
državno komisijo vložijo tu
di pisni ugovor. Komisija bo 
o ugovoru odločila v dveh 
mesecih po prejemu pisne 
vloge. M. K.

“Nisem ne tat, drogeraš 
niti razgrajač”

Brežice - Jože Faust v Brežicah živi že več desetletij 
- pravi, da se je tu rodil leta 1956, čeprav je urad
no, kot smo razbrali z njegove osebne izkaznice, 4 
leta mlajši. “To je le še ena v vrsti napak in pred
sodkov o meni,” dodaja.

Mladostna leta mu niso 
bila postlana z rožicami in kot 
prizna tudi sam, gaje pomanj
kanje starševske ljubezni 
zaznamovalo za vedno. Mor
da prav zato rad poseže po 
alkoholu, a kot sam pravi, ni 
ne tat, ne preprodajalec ati 
razbijač. Žeti si le stanovanje, 
niti ni pomembno kakšno, le 
da bo imelo sanitarije, pa vodo 
in elektriko ter seveda po
hištvo. “Sedaj prebivam v raz
padajoči sobici lani prodane 
stavbe, ki bi jo tudi odkupil, 
a nihče ni upošteval prednost
ne pravice, ki mi pripada. 
Kasneje sem hodil po občini, 
bil sem pri Mercatorju pa 
stanovanjskem skladu, prej mi 
še tega niso povedati, da se 
stavba sploh prodaja”, še pove 
Faustov Jože, ki si ne žeti na 
Impoljco ati v samski dom v 
Krškem, saj bi bil tam čisto 
prepuščen samemu sebi.

‘Tri zime sem preživel - si
cer neuradno - v brežiškem 
samskem domu,” a je zaradi 
prodaje stavbe spet ostal brez 
poštene strehe nad glavo. Sep
tembra mu ponovno grozi 
deložacija, in to zopet zaradi 
prodaje, že lani so denimo vso 
kramo v zanikrnem podstreš
ju, ki ga ni nihče vzdrževal, 
zmetati stran, vključno z nje
govimi dokumenti, posteljo, 
posodo. Kam bo šel sedaj? 
“Ker me ljudje videvajo v gos
tilnah, takoj pomislijo, da sem 
pijanec "povzdigneglas, “ače 
mi končno ne dajo

lastniki bližnjih gostiln, kjer 
občasno pomaga. “Ljudje mi 
zaupajo - v nasprotju s pri
stojnimi službami - saj nisem 
nesramen ali nesposoben, tako 
da bi mi gotovo podariti nekaj

Jože Faust

pohištva ati drv za novo biva- 
lisce. Psihično in fizično - 
zaradi prirojene srčne bolezni 
mi je posebno hudo poleti, 
zaradi vročine - sem čisto na 
koncu, tako da še ene zime v 
takšnih razmerah ne bom 
preživel. V novem stano
vanju pa me lahko prever
jajo tudi trikrat na dan”, še 
pove Faust.

Dragiča Lazanski z od
delka za gospodarske javne 
službe in zadeve na brežiški 
občini je dejala, da nimajo 
stanovanj za eno osebo, ta pa 
za razliko od družin tudi zbere 
manj točk. “Mogoče pa bi 
vendarle našli neko mesto 
zanj, čeprav ga bo problema
tično umestiti med podobne 
primere”, je še dejala.

Blagoslovili sv. Ano
Okič - Vaščani Okiča so s pomočjo širše skupnosti preno

si podružnično cerkev Sv. Ane. Vanjo je leta 2002 udarila 
^ela in jo močno poškodovala. V letih 2004-2005 je bila cerkev 
j Celoti prenovljena, blagosloviti pa sojo na Anino nedeljo, ko 
511 a Okiču tradicionalno žegnanje. Cerkev je blagoslovil škof 
hdrej Glavan. Ob tej priložnosti so obeležiti še 10-letnico 

čilske trojke Okič in izpeljati gasilsko tekmovanje. N.Č.C.

Za Abrahama dobili kombi
Telče - Prostovoljno gasilsko društvo, ki ga vodi Miroslav 

Slapšak, je 50-letnico delovanja kronalo z novim gasilskim 
vozilom, ki ga je blagoslovil kaplan Andrej Jerovšek. S tem 
so se požrtvovalnim telškim gasilcem, ki so si pred leti urediti 
gasilski dom v opuščeni osnovni šoti, uresničile (skoraj) vse 
želje. Na slovesnosti ob 50-letnici delovanja, ki so ga popestrile 
Ljudske pevke s Telč ter mladi domači virtuozi, seje sevniški 
župan Janc gasilskemu društvu Telče za izredno požrtvovalno 
delo zahvalil z Listino občine Sevnica. Zahvalo je telškim gasil
cem podelila tudi KS Tržišče, Gasilska zveza Slovenije pa je 
društvo odlikovala s Plamenico 3. stopnje. N. C. C.

Nov avto in 
posodobljen dom

Krška vas - Cerkljanski župnik Simon Ivanušič je bla
goslovil nov gasilski avto GVV 1 in obnovljen gasilski dom v 
Krški vasi, novi pridobitvi PGD iz Krške vasi z 82-letno 
tradicijo. V teh letih seje v društvu zamenjalo že mnogo članov
- predsednik društva Dušan Prah jih trenutno našteje 105 - 
ti pa pokrivajo Krško vas, Velike Malence, del Mrzlave vasi 
ter več vinogradniških “vasi” na pobočju Gorjancev.

Tudi odlični rezultati na raznih tekmovanjih so vodstvo 
primorati, daje pričelo razmišljati o nujni posodobitvi - zad
nje vozilo so kupiti daljnega leta 1971 - misel za investicijo 
pa je dozorela pred 5 leti. Seveda ne bi šlo brez pomoči občine
- gasilska zveza je društvu prispevala 8,5 milijona SIT. Preo
stanek vrednosti investicije, to je 10 milijonov, pa so zbrati 
krajani, od tega je posodobitev doma stala 2,5 milijona SIT, 
pri čemer je bilo opravljenih več kot 1200 ur prostovoljnega 
dela.

V kulturnem programu so nastopiti navihani Koledniki iz 
Bušeče vasi z zanimivih izborom pesmi. M.K.

Novega vozila se je najbolj razveselil šofer Predrag Lubšina.

Preprečili jedrski 
spopad

Kostanjevica na Krki - Pred dvajsetimi leti je Prforcn- 
haus organiziral splošni ljudski odpor in preprečil tretjo 
svetovno vojno. Uničujoči jedrski spopad bi se namreč po 
koordinatah, ki jih je v svoji knjigi Tretja svetovna vojna 
leta 1978 napovedal angleški general John Hackett, začel v 
Kostanjevici.

“Odgovornost Prforcnhausa je bila velika, časa za 
ukrepanje pa malo, saj veste, da imamo mesto v popolni 
oblasti samo za pusta”, se hudomušno spominja dogodka 
“vojni veteran” Vili Punčoh. “Do zob oboroženi z 
gorjačami, vilami in grabljami smo izkoristiti prednost 
Poznavanja domačega terena. Vojna se je končala še pred 
Začetkom, saj so se Rusi in Amerikanci preveč zamuditi z 
Iskanjem Kostanjevice.”

Dogodek je natančno popisan izšel v takratnem satiričnem 
Časopisu Pavliha. Sedaj ni več ne Pavlihe in uradno tudi ne 
blokov iz nekdanjega obdobja hladne vojne. Spomin na 
Preprečitev tretje svetovne vojne pa je pri takratnih akterjih 
Se živ in obeležiti so ga konec julija. Prforcenhaus je dobil 
spominsko plaketo, ki visi v gostilni Žolnir. In ko bo Pr
forcenhaus spet na oblasti, lahko Kostanjevico okliče za 
‘mesto heroj.” B.D.
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26-letna Barbara in leto dni starejši Damjan Resnik si 
bosta gnezdece zgradila na ženinovem domu na Malem 
Kamnu. Spoznala sta se pred štirimi leti na kresovanju na 
Trški Gori in kmalu tudi postala par. Mladoporočenca že 
razmišljata o otrocih, a zaenkrat se bosta še prej odpravila 
na poročno potovanje. Kam, je še skrivnost. Zlata prstana 
sta si izmenjala v Krškem, nepozabno poročno gostijo pa 
so jim pripravili pri Dularjevih v Kostanjku.

Brežice
9. julija so se na Rajcu poročili Janko Kržan iz 

Globokega in Nataša Brodnik s Senuš ter Uroš Zorič iz 
Šutne in Branka Kopine iz Dobove. 16. julija pa sta si na 
mokriškem gradu izrekla zaobljube Tomislav Horvat iz 
Hrvaške in Rosana Storgelj iz Velenja. 27. julija sta si 
prav tako v Mokricah poročna prstana izmenjala Jože 
Gramc s Koritnega in Melita Mrgole iz Limbuša.

Krško
16. julija sta svojo zvezo okronala Andrej Podlogar s 

Čreteža pri Krškem in Milena Bogovič iz Dolenje vasi. 
Teden dni zatem sta si zlata prstana izmenjala Damjan 
Resnik z Malega Kamna in Barbara Mirt z Blance, ki sta 
tudi naša gosta. Zadnjo soboto v mesecu pa sta si za najlepši 
dan v življenju izbrala Ronald Štukelj in Nataša Levičar, 
oba s Ceste. Prav tako 30. julija pa so se v Kostanjevici na 
Krki poročili Iztok Junkar iz Brestanice in Zinka Molan 
z Libne, Marko Filipič in Dušanka Kovačič, oba iz 
Krškega, ter Krištof Klemen Žnideršič iz Brežic in Tat
jana Dvornik z Broda v Podbočju.

Sevnica
2. julija sta se v Sevnici poročila Aleš Staroveški iz 

Sevnice in Urška Mahne iz Ljubljane.

V skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov objav
ljamo le imena mladoporočencev, ki so z javno objavo 
soglašali.

Bojan Horvatič

”Pri meni je bilo vse zastonj!”
Ko sem te dni nekomu omenila, da bo na tem mestu Bojan, mi je ta nekdo odvrnil: “Šele?” Brez opravičevanj 
v nadaljevanju. Ali pač, njegova skromnost, tihost, da se operem. Za njegovo vero, idealizem, poštenje, ki so 
ga gnali od rojstva 26. 12. 1926 naprej. Teče 41. leto, ko je bil pobudnik in glavni ustanovitelj Društva 
likovnikov Brežice, ki mu je resnično spoštljivo dolgo dobo predsedoval.

“O čem se bova pa pogo
varjala?”, me je vprašal med 
prestavljanjem šahovskih fi
gur, ko sta z Igorjem Bricem 
igrala že ne vem katero parti
jo in so avtomobili mimo dru
žinske hiše, nekoč gostilne, 
neusmiljeno švigali v obe 
smeri. Medtem ko obeh šahis- 
tov hrupna resničnost ni mo
tila, se je v meni prebujala to
gota v smislu - tu ne bo niko
li več tako, kot je bilo, Krka 
ni več to, kar je bila, tudi Hor- 
vatičevo kopališče na Velikih 
Malencah je izgubilo svojo 
značilno podobo dobrodošlega 
domačega kopališča, kamor je 
pred desetletji v toplih mese
cih drvela reka domačinov s 
kolesi ali peš in oddaljeni z 
avtomobili. Pa ne, da bi se za
voljo mene in enako mislečih 
morala ustaviti čas in življen
je, pač pa, ker je Bojan z ma
mo in sestro z neposrednostjo 
vplival na podobo in vzdušje 
kraja. Tu je bil tak turizem, 
ki ga je družina, zlasti mama, 
težko vzdržala.

Po bolničarstvu v partizan
skih vrstah, je končal brežiško 
gimnazijo in ga je medtem

zasačila tudi likovnost. Je bila 
zanjo zaslužna slikovitost 
Krke? Med deli je kar nekaj 
njenih impresionističnih mo
tivov: ”Morda tudi, a ko so 
mi prišle v roke nekatere slike 
in sem jih gledal, sem si dejal

smo skupina, kije prva začela 
delovati na likovnem po
dročju. Sam nisem bil navdu
šen nad imenom klub, tako 
smo se zmenili za ime Društvo 
likovnikov Brežice. Sicer pa 
smo prvo razstavo imeli že 30.

Bojan Horvatič

- to bi pa znal napraviti tudi 
sam. Pejsaže in tihožitja sem 
delal v olju in akvarelu. Po
tem smo se 1964. Bogovič, 
Ivkovič, Tomin in jaz dogo
vorili, da bi imeli klub. Bili

avgusta 1962 v takratnem 
Domu JLA v mestu, poleg 
mene so razstavljali še Ivko
vič, Bogovič in Petrovič. Bili 
smo prva skupina, potem je. 
društvo iz leta v leto številčno

•w

Devet križev Marije Žagar
Glogov Brod - Predzadn

jo julijsko nedeljo je Marija 
Žagar (Halerjeva iz Artič) 
slavnostno obeležila svoj 90. 
življenjski jubilej. Ko so jo 
domači spominjali na praznik, 
je znala odvrniti: ”Bog mi na 
stran stopi, ko bi že bila v Ar
tičah. .S tem je hotela pove
dati, daje tam že pet let njen 
pokojni mož Pepi, s katerim 
sta preživela skoraj 60 skup
nih let. Bila sta sošolca, njen 
Pepi pa seje izučil za krojaš
kega mojstra.

V Artičah seje po osnovni 
šoli izučila za šiviljo tudi 
sama, s 17. leti je odšla na delo 
k sorodniku dr. Turku v Sev
nico, kjer je trdo delala, a ji 
je bilo vseeno lepo. Skrbela 
je za red in čistočo ordinacije, 
za vrt, naučila se je kuhanja 
in je postala prava slaščičarka, 
gospodarji pa so njen zaslužek 
redno mesečno polagali na 
hranilno knjižico.

Kruta vojna usoda je Mari
jo in Pepija pognala v nemško 
izgnanstvo, kjer sta bila sku
paj in ta njun čas so pri Žagar
jevih s humorjem krstili kar 
“koruzništvo”, kajti Pepi, ob 
vlogi za poroko ni podpisal 
izjave, ker bi ga s podpisom 
doletela fronta v nemški vojs
ki. Sta pa svoj srečni dan 
doživela leta 1945 nekaj pred 
Mickinim 30. rojstnim dnem 
in slavje je ostalo v nepozab

nem spominu zaradi neves
tinega skutinega shajanega 
kolača iz moke, ki jo je slav
ljenka na hrbtu pritovorila iz 
izgnanstva, v domači gostilni 
pri Žagarjevih pa so skuhali 
“župco”, ki ima prav tako izg
nansko zgodbo in je zadišala 
še partizanom s sromeljskih 
gozdov.

Hišico, ki sta si jo s pri
hranki postavila še pred vojno 
na “doti” Pepijevih staršev, sta 
morala znova postaviti v red 
in v njej dom ter pričela šivati 
na “Singerico”, ki ju je sprem
ljala med izgnanstvom, 
ustanovila sta Krojaško zadru
go ter naučila šivati več fan
tov in deklet. Njuno življenje 
je bilo spleteno z marljivim 
delom, ljubeznijo do hčerke 
Marije in sina Jožeta in vesel
jem ob “frajtonerici”.

Pri sedanjih devetih križih 
pa se malo prereka z 
zdravjem, se pogaja s skrbjo

raslo, društvu pa je bila pri
družena še skupina žensk z 
ročnimi deli. Najprej smo 
imeli po eno razstavo na leto, 
kasneje po dve in več. Raz
stavljali smo po celi Sloveniji 
in večkrat v različnih krajih 
Hrvaške.”

Sam je razstavljal na mno
gih skupinskih razstavah, sa
mostojno pa leta 1983 v Ljub
ljani in v Šentjurju pri Celju 
1989. Sodeloval pa je prav 
tako pri ustanovitvi Združenja 
likovnih skupin Slovenije leta 
1972.

Bojanov dom je bil hkrati 
prva trdna postojanka za li
kovne začetke v Brežicah, svoj 
dom je dajal kiparkam, ko je 
sam k likovnemu izrazu spod
bujal mlade in danes uspešne 
na tem področju, med njimi 
sta Mitja de Gleria in Anton 
Miklavžin; dajal pa je tudi 
inštrukcije iz nemškega in 
angleškega jezika.

S prve razstave skrbno hra
ni “zveščič” z vpisanimi vti
si, v enem izmed njih je zapi
sano: "Razstava je v celoti us
pela. Izbor slik celotne razsta
ve mi je všeč. Od posameznih 
slik so mi všeč Ivkovičevi 
Panji, Bogovičev Mak ter 
Horvatičev Šentvid in Mlin.“

V kraju je bil vse življenje 
povezan s turizmom, bil je
tajnik in predsednik TD Ve
like Malence, letos julija je 
prejel priznanje TD Slovenije, 
ki mu ga je izročil Marjan 
Rožič.

Šah Bojan igra od 12. leta, 
ko mi je za konec znova pri
skočil Igor v pomoč: “Zna
menitost najinega šahiranja je 
tudi ta, da sva igrala tudi pri 
osmih stopinjah Celzija in je 
bilo zunaj bolj toplo kot v 
hiši. Napiši, daje Bojan zna
čilnost svojega kraja, je vse 
življenje na kolesu in se kopa 
v Krki pozimi in poleti. Je 
asket bistrega duha, ki nima 
niti kančka hudobe v sebi. To 
je en tak naiven poštenjak. Pa 
z mnogimi vrlinami. Ena je 
ta, da v vsej svoji skromnosti 
vedno počasti.” Počastila sta 
me s pivom in “odkolesarila”. 
Z nostalgijo na minuli čas in 
s kančkom mirnejše duše.

N at j a Jenko Sunčič

Sava Glas, 4.8.200j

“Dvometrašica” med rožami
Bukošek - Ana Novosel iz Bukoška ima zelo rada roŽe> 

rože pa njo. Njen vrt krasijo cinije, astre, robinije, police n3 
oknih so obložene s košatimi cvetovi, prav tako pa barvi11 
vzorci vodenik, smrdljivcev kar kipijo iz stojal in korit p° 
dvorišču. Že bežen pogled na rastlinje pa razkrije prvakinj0 
med cvetlicami, skoraj dvometrsko lilijo, ki jo je gospodinj3 
pred dvema letoma dobila iz Nemčije. Najbrž bo upoštevaj3 
nasvete in ob bujno rastlino presadila tudi ostale rože - mogoč0 
bodo tudi druge tako uspešne pri rasti.___________

Ivano Horvat iz Brežic je njena prvorojenka - s partnerjem 
sta omahovala med imenoma Nika in hira, a je prevladalo 
slednje - presenetila pet dni pred rokom. To je v teh vročih dneh 
pravzaprav precej dobrodošlo, saj je najhujši val Slovenijo 
prečkal prav prejšnji vikend. Mala Lara (49 cm, 2630 g) je 
imela že kmalu po rojstvu precej obiskovalcev, pa tudi fotograf
skemu aparatu seje takoj privadila in se nas ni prav nič ustrašila.

Rojstva od 18. julija do 1. avgusta 2005

Deklice so rodile: Lidija Sambunjak iz Ljubljane, Andrea 
Silvia Arh iz Velikega Podloga, Ivana Horvat iz Brežic, 
Stanislava Tomše z Velike Doline, Cvetka Kovačič iz Sp. 
Starega grada, Monika Resnik iz Krškega in Nada Krajnc iz 
Sevnice. •

Dečke so rodile: Kristina Pestotnik z Bizeljskega, Petra 
Brkič z Jesenic na Dolenjskem, Vladka Zakšek iz Sevnice, 
Nataša Vahčič iz Šentjerneja, Urška Bogolin iz Krškega, Mar
tina Hribar iz Brežic, Žanet Prah iz Orešja in Jožica Senica s 
Šedma.
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Pogovor z župnikom Jožetom Vogrinom

"Smisel življenja je, da se 
osrečujemo!"

Videmski župnik g. Jože Vogrin, po rodu iz Jakobskega Dola, je s 1. avgustom nastopil novo službeno mesto 
kot nadžupnik v Slovenskih Konjicah. V svoji dosedanji videmski fari je svoje farane, zlasti mlade, pritegnil in 
osvojil. Na poizvedovanje, kako mu je to uspelo, je odprto in smeje se z izdajateljskim gornje štajerskim 
naglasom rekel: ”Hote ali nehote, takšen, kot sem. Z mladimi sem rad in gledam, da jim dam, kar iščejo.”

Čas duhovniškemu poklicu 
menda ni ravno naklonjen, 
kako da ste se zanj odločili vi?

Izvorno je to, da sem ga v 
otroških letih zaznal kot lepe
ga, sukal sem se ob domačem 
župniku, na porokah, pogre
bih, na počitnice smo skupaj 
hodili. Tako mi je bil blizu in 
to, kar sem prejemal, dajem 
sedaj jaz mladim. Da bi bil to 
poklic, ki bi ga jaz opravljal, 
pa sem se v njem prepoznal 
na dan moje birme, ko so bile 
pri maši prošnje za nove du
hovne poklice. V tistih proš
njah, 18. 4. 1982, ob 10.50, 
tni je padlo v srce - saj to si v 
bistvu lahko ti, Gospod, saj ti 
nte kličeš - kar je blagoslov, 
Prej sem vse to jemal kot 
družbo.

V kakšnem duhovnem 
stanju ste leta 2000 našli vi
demsko župnijo?

Moj predhodnik je bil star 
gospod in v tako obsežnem 
delu nekaterih stvari ni več 
zmogel. Poleg trdih odnosov

Dežurstva
Lekarne:

Sevnica - Lekarna Sev
nica, Trg svobode 14, tel. 
Številka 816 16 20, sobota: 
redno od 7. do 13. ure, de
žurstvo od 16. dp 20. ure; ne
delja: redno od 9. do 12. ure, 
dežurstvo od 16. do 20. ure 

- Lekarna pod svetim 
Rokom, Drožanjska cesta 
68, tel. številka 816 31 70, 
dosegljivi 24 ur na dan

w Brežice - Lekarna Bre
žice, Černelčeva cesta 8, 
[el. številka 499 47 35, so
bota: redno od 7. do 13. 
Ure, dežurstvo od 13. do 21. 
Ure; nedelja: redno od 9. do 
D. ure, dežurstvo od 11.

13. ure

Krško - Lekarna Krško, 
Lesta krških žrtev 132 c, 
fk številka 488 10 95, so
bota: redno od 7. do 13. 
Ure, dežurstvo od 13. do 21. 
dfe; nedelja: dežurstvo od 

•do 9. ure, redno od 9. do 
p: ure, dežurstvo od 16. 
d° 19. ure

Dežurne zobozdravstve- 
e službe v Posavju ni, je 

Pn organizirana v novo- 
‘heškem zdravstvenem do- 
,d na Kandijski cesti 4. te
rska številka 39167 00.

^eiorinarske postaje:
ta !*režice - Prešernova ces- 
5V7a, tel. številka 496 11 

'dosegljivi 24 ur na dan 
la tvnica - Cesta na grad 
]? tel. številka 816 02 

'dosegljivi 24 ur na dan 
ta , ^estanica - Šolska ces- 

> tel. številka 497 32 
7 ’.°b vikendih služba med 
ji v;11 uro> sicer dosegl- 
\P° telefonu

je bilo betežno tudi gospodar
sko upravno stanje župnije. 
Starost je naredila svoje, pa 
tudi podpore ni imel. Ko sem 
prišel, sem sprejel starejšo 
skupino, celo poročil sem jih 
in jih s tem načinom tudi oh
ranil. Posvečal sem jim veli
ko časa, srečevali smo se na 
duhovnih vajah, v župniji pa 
je “faroš“ kot hiša stalno odpr
ta. Nimam zasebnosti, čar 
našega župnišča je družin- 
skost. Naše hišno pravilo je: 
samo najboljše je dovolj do
bro za človeka. Sijajno sode
lujemo s civilnimi oblastmi, 
kjer smo si vsi skupaj naredi
li lepo in pristno duhovno 
okolje in se imamo radi.

Jože Vogrin

Čemu dajete največ poudar
ka, prednosti?

Odnosom med ljudmi, kar 
je temelj mojega dela. Jezus 
mi je za zgled, ko je sprejel 
bližnjega takšnega, kakršen je 
in če je bil v zablodi, mu je to 
pokazal. Od ljudi pa tudi sam 
dobim veliko, niti ne vemo, 
kakšno duhovno blago ima
mo. Moraš imeti duhovno uho 
za poslušanje, z besedo os
vetliti poti, ki jih bližnji sam 
ne vidi. Beseda je seme, ki jo 
polagaš v zemljo, pravi Jezus, 
pade pa lahko v mehko prst %priča o največji prevari v zgo- 
ali beton. Pridiga je moja dovini krščanskega sveta?

ca? Je to celibat ali kaj druge
ga?

Ni celibat, po moje je pro
blem v egoizmu, kjer vlada 
popolno brezčutje za posveti
ti se komu, kar je duhovno si
romaštvo. Zakonsko življen
je ima še večji križ, saj je za
hodna civilizacija popolnoma 
izgubila smisel za daritev. Tis
ti, ki gredo danes v duhovniš
ke poklice, so starejši. To je 
zadeva, ki zori. Jaz se imam 
zahvaliti mojemu duhovnemu 
voditelju patru Robleku, ki mi 
je pomagal prežvečiti nekate
re nerešene stvari.

Ste svojo odločitev kdaj 
obžalovali?

Nikoli. Ne znam biti dru
go, se sploh ne vidim drugjč. 
Ce pa so še “milimetri”, jih 
odpraviš z molitvijo.

Velikokrat slišimo: kako naj 
duhovniki ustrezno, pravilno 
razmišljajo o otrocih in druži
ni, ko nimajo svojih?

To je družinsko izkustvo, 
to je to, kar sem sam v ot
roštvu doživljal. Imel sem 
čudovito otroštvo, očeta, in 
menim, da ga ne dosegam. Bil 
je življenjsko moder, dobriči
na z globokim značajem, a 
špartanski. Saj sva zaradi tega 
imela dosti bridkih ur. Pogle
dal meje v oči in takoj vedel, 
kaj se dogaja z menoj. Mojih 
muk ni zlorabljal. Saj si člo
vek in se ti to sme dogajati, 
mi je rekel, in nikoli z očitki. 
Mama je mila, z optimističnim 
značajem, nikoli ne tarna, je 
eno tako sončno bitje, ki se 
prepusti božji volji rekoč, bo 
že kako. Družina je celica.

Ste prebrali Brownovo us
pešnico Da Vincijeva šifra, do
živela je že 7. natis, ki bojda

tedenska spodbuda ljudem, 
ljudem govorim s srcem.

Kje po vaše tiči vzrok za 
upadanje duhovniškega pokli-

Ne, sem pa bral kritike in 
na Discoveryju gledal znan
stveno kritično oddajo. Vse je 
odvisno od posameznega člo
veka, kako to dojema. To je

čas nekih fiktivnih dogajanj, 
pri izdajah pa so tudi lobiji. 
Nisem čredni človek. Odkar 
uporabljam možgane, se dam 
nadgraditi in kdor me z argu
menti prepriča, prav.

Odhajate...
Jaz sem tu zelo rad, vzlju

bil sem Videmčane in oni 
mene, izkustva gredo z me
noj, ker ljudje rabijo pastirje. 
Vse je v božjih rokah in ne 
smeš pozabiti, da si kvas, to 
je evangelijska metafora.

Ste o misionarstvu tudi že 
kaj razmišljali?

Sem si želel iti, imel sem 
že sprejemno pismo za fran
coski Kongo, v Zaire, vojna 
pa je povzročila beg tam že 
delujočih misionarjev.

Menite, da danes še zdrži 
rek - pomagaj si sam in Bog ti 
bo pomagal?

To pa drži zmerom. Mimo 
človeka se ne more nič zgodi
ti, kar bi njemu koristilo ali 
škodovalo mimo njega. Tu se 
še da preživeti, tolikšen je že 
še ta socialni minimum. Oza
dje pa je krutost zmaterializi- 
ranega sveta, veliko je zlorab, 
različnih, zelo različnih. Vse 
je neka proizvodnja. Človeka 
je treba pripeljati k samemu 
sebi. Po pesniku Kuntnerju 
starejšemu - treba je izdelati 
merila za neizmerljivo. Rad 
ga berem, sploh poezijo, ki na 
kratko bralcu pokaže globino.

Brez pristnosti ni skupne
ga imenovalca, pove še in 
doda, da z zlorabami pohab
ljaš sebe in drugega, začneš pa 
jih z besedami. Tak vzor je 
dobil pri očetu.

In je zadovoljen, da svoje 
Videmčane pušča človeku z 
mnogimi talenti, Mitji Mar
koviču.

N at j a Jenko Sunčič

Damirju
Utrujen razpet
med zemljo in nebom
se vleče poet
rad bi veliko povedal
ni več pravih besed...
(Damir Šambarek Kukovič)

Brez pravih besed sva 
ostala, ko sva se soočila na 
tvoj zadnji zemeljski julij
ski dan in je nebo jokalo. 
Pražnje odet, v obleki, s 
kravato, v plašču, s klobu
kom na glavi, v bež rjavih 
tonih, z roko v žepu in zna
čilno Maršalovo držo, si se, 
danes vem, poslavljal od 
svojega mesta. Lepo pesem 
si mu posvetil. A je v njem 
tvoja osamljenost iz dneva 
v noč vedno bolj rasla.

Iskren, neposreden, z 
lirično dušo, ki je iskala 
nepotvorjen svet. Mrcvarile 
so te laži in svetovne krivi

ce, rekoč: "Globine v srcu in 
v očeh ti ne more nihče dati, 
ne vzeti!” Tisti dan je bila v 
tvojih očeh slutnja tukajšnje 
dokončne resnice.

Prav pred letom si se od
mevno predstavil s svojo dru
go pesniško izdajo “Do noros
ti in nazaj-Do ludila i natrag”. 
Vzel si civilizacijski naslov: 
”Ker gredo vse civilizacije od 
neke normalne točke do neke 
norosti in potem nazaj v dru
go stanje, kjer so vrednote 
bližje človeku. Prvo “Ne pre
poznam se več-Ne prepozna- 
jem se više”, pa serh napisal z 
veliko ljubezni.”

Svetovljan, bil si iskalec 
vrednot in vizionar do srha.

V nekem trenutku si spo
znal, da življenje ni samo 
dvopolno, ni samo belo in 
črno, poraz ali zmaga, da ob
staja tudi remi, kjer močnejši 
ne zmaga in slabši ne izgubi. 
Da sta te humor in duhovi
tost “vlekla ven” in spreje
manje oblik življenja, daje 
vendar vse (ne)normalno. 
Da tisti, ki v milijonih odha
jajo, na koncu ne potrebu
jejo drugega kot kozarec vo
de, da se srečajo sami s seboj.

Žal, žal, v trenutku s sa
mim seboj, pa si sredi polet- 
ja zavrgel remi in humor.

Jesenjina, Prešerna, Ki- 
ševiča, tanko nit življenja 
z Ireno...

Posebnež, s predznakom 
biti, ob slovesu si mogel 
videti, ko so vrele minute 
tkale svilo v nebo, reko src 
in duš pod seboj...

Natja

SPOVEDI
Izobraževanje
12. avgust

Sevnica - 1. Linux infodan na 15 osebnih računalnikih, 
ob 15. uri, osnovna šola Sava Kladnika, vstop prost (men
torja Martin Herweg, Mitja Felicijan)

Kultura
4. avgust

Sevnica - odprtje slikarske razstave Katje Majer, ob 20. 
uri, grad
5. avgust

Kostanjevica na Krki - Ensemble Trecanum (Festival 
Brežice), ob 20.30, cerkev
6. avgust

Kostanjevica na Krki - La Folata (Festival Brežice), 
ob 20.30, cerkev

Brežice - koncert “Bobnar’s united”, ob 21. uri, park pri 
Mladinskem centru
7. avgust

Bizeljsko - koncert La Folata (Festival Brežice), ob 
20.30, grad
10. avgust

Brežice - potovanje za mir, (nastopajo Joke, Les skalo- 
pes, Les bouches confesses koncert), ob 21.30, klub MC
11. avgust

Mokrice - koncert Stefano Bet, Francesco Cera (Festi
val Brežice), ob 20.30, grad
13. avgust

Kapele - tradicionalna avgustovska prireditev z ansam
blom Pogum in mamo Manko, ob 19. uri, Kapele

Brestanica - 8. državno prvenstvo harmonikaric z 
diatonično harmoniko, ob 17. uri, grad Rajhenburg

Šport
7. avgust

Krško - kolesarski klub Olimp 2004 prireja 1. kolesars
ki maraton po občini Krško (tri po težavnosti različne proge, 
19, 34 in 80 km), ob 10. uri, igrišče Šajsploh (prijava na 
070-663-058)
14. avgust

Brestanica - Akvatlon Krško 2005 v organizaciji Mul- 
tisport kluba iz Krškega, ob 11. uri, bazen

Zabava
12. avgust

Brestanica - brezplačni nočni lan party (Medal of Ho- 
nor), ob 22. uri, bazen
13. avgust

Sevnica - princess rocks the castle, ob 22. uri, atrij in 
stolp gradu

Salezijanski mladinski center Sevnica je odprt ob
četrtkih, petkih, sobotah in nedeljah popoldne in zvečer, 
sicer pa vse dni po dogovoru z odgovornim Cirilom 
Slapšakom ali voditeljem Jožefom Krncem.

Mladinski center Krško bo zaprt do 29. avgusta zaradi 
kolektivnega dopusta in obnove kluba.

Brežiški mladinski center je odprt vsak dan med 1L in 
24. uro, tudi med vikendi in prazniki.

Kombo na gradu
Sevnica - V okviru sevniškega grajskega poletja so 

maloštevilni obiskovalci prisluhnili jazz koncertu Zlatka 
Kaučiča. Kaučič, mojster improvizacije, ki si je s svojim 
delovanjem pridobil ugled in priznanje tudi v mednarodni jazz 
sceni, seje sevniškemu občinstvu predstavil s projektom Ko
mbo. To je rezultat njegovega triletnega pedagoškega dela. 
Za omenjeni projekt je Kaučič mlade bobnarje, tolkalce, ba
siste in kitariste razdelil v tri zasedbe, ki jih je poimenoval A, 
B, C. Njihovo glasbeno popotovanje bazira na avtorskih sklad
bah Kaučiča in kitarista Sama Salamona. Koncert je bil na
menjen zahtevni publiki, ki ljubi jazz, kot kaže, pa take pub
like v Sevnici (skorajda) ni. N.Č.C.
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V kampu tudi Sašo Filipovski
Tržišče - V okviru programa Hura, prosti čas se je končal 3. poletni košarkarski kamp za otroke in mlade v 
organizaciji Košarkarskega kluba Tržišče. 20 otrok je pet dni vadilo pod strokovnim vodstvom Gregorja 
Vodenika. Vsak dan je udeležence obiskal tudi gost iz sveta košarke. Tako jih je obiskal Marko Antonijevič, ki 
je minulo sezono igral v Laškem, trener Sašo Filipovski., Smiljan Pavič, igralec Union Olimpije, Igor Ivaškovič, 
bivši igralec novomeške Krke, ter Luka Šefic, ki je na RTV Slo zadolžen za spremljanje košarke. Kamp se je 
končal s turnirjem dvojk, kjer je v konkurenci štirih ekip slavila naveza Rok in Gregor Vodenik.

Prijatelja

Mladi poslušalci

BorbaS Salezijanci je veselo
Sevnica - Ob zaključku oratorija, 14-dnevnegapočitniškega 

programa za otroke, je Salezijanski mladinski center (SMC) 
na Glavnem trgu pripravil pravo veselico. Na stojnicah so 
ponujali domače dobrote, na odru so prepevale brhke mladen
ke, mladina pa je rezala gromozansko torto, na kateri je pisalo 
- Cirilu in Jakatu. Izkazalo se je, da je salezijanska mladina 
namenila veliko torto sevniškima duhovnikoma, ki si priza
devata, da mladini v poletnih dneh ne bi bilo dolgčas. Z 
zaključkom oratorija pa se aktivnosti v okviru SMC niso 
končale.

Vse do konca avgusta lahko osnovnošolci pod vodstvom 
mentorjev ustvarjajo v najrazličnejših delavnicah, hodijo na 
izlete, na sevniško kopališče ... SMC, ki je bil v Sevnici 
ustanovljen leta 1998, tudi sicer vabi mlade, naj pridejo v 
večernih urah v njihove prostore igrat razne družabne igre, 
kot so biljard, ročni nogomet, zračni hokej, na voljo^pa so 
tudi računalniki in povezave s svetovnim spletom. N.Č.C.

Udeleženci kampa s Sasom Filipovskim

Plavalni tečaj
Komaj sem čakal, da bomo imeli plavalni tečaj. Učiteljica 

nam je povedala, da se bomo vozili cel teden na bazen v 
Hrastnik. Zelo mi je bio lepo, ko smo se v vodi igrali 
različne igrice. Tretji dan smo imeli preizkus znanja. Zlata 
priznanja je prejelo osem učencev, od tega nas je pet pre
plavalo 35 m in tako smo dobili še delfinčka. Želim si še 
veliko takih dni.

Vid Jerovšek, 2. r/9 
OŠ Milana Majcna Šentjanž

Feniksov let
Dennis Quaid (Dan po jutrišnjem) 

na čelu odlične igralske zasedbe v 
adrenalina polni akciji, ki bo navdušila 
gledalce (The Orange County Regis
ter) in vam bo z napetostjo in vzne
mirjenjem jemala dih!

Tovorno letalo C-119, ki prevaža 
delavce na črpališče nafte, zaradi 
hudega peščenega viharja strmoglavi 
v mongolski puščavi Gobi. Preživeli, 
ki se borijo s surovo naravo, pomanj
kanjem hrane in pijače ter puščavskimi tatovi, kmalu sprevi
dijo, da obstaja le ena rešitev: da iz kosov letala sestavijo novo.

Constantine
V vlogi Johna Constantina, nepre- 

kosljivega raziskovalca paranormalne
ga, seje Keanu Reeves (trilogija The 
Matrix) primoran boriti proti straš
nemu sovražniku v nadnaravni groz
ljivki, zasnovani na megapopulamem 
stripu Hellblazer (DC Comics/Verti- 
go), kultnega Alana Moora umešče
nega v Mesto angelov, ki ga zasedajo 
Sile teme. Oborožen s sveto vodo, me
talcem ognja in repetirko, okrašeno z 

razpelom je naš junak, ob pomoči neustrašne pripadnice 
policijskih sil (Rachel Weisz), duhovni bojevnik na začetku 
vojne apokaliptičnih razsežnosti. Bodite srečni, daje na vaši 
strani!

Vrata skušnjave
Priznani pisatelj otroških knjig Ted 

Cole in njegova prelepa žena Marion 
sta imela nekoč popoln zakon. Vse je 
spremenila tragedija, v kateri sta izgu
bila oba sinova. Dodaten pretres pov
zročita še njena depresija in njegova 
nezvestoba. Nato mladenič Eddie O 
Hare, ki ga Ted najame za asistenta, 
postane kamen spotike nekdaj us
pešnega zakona.

Rubriko je pripravila: 
VIDEOTEKA STUDIO & NELI pri vodovodnem stolpu v Brežicah

LET

moda
V kaj se obleče poslovna 

ženska? Bančnica, odvetni
ca, računovodja, komercia
listka, potnica.. .tista resna, 
v temnem kostimu? Nikakor 
nima na izbiro le krila, bluze 
in sakoja. Danes ima tudi 
poslovna moda veliko na iz
biro, veliko krojev, materia
lov, barv in seveda slogov. 
Vse je odvisno od tega, kaj 
ste, kje ste in kakšen je vaš 
cilj. Seveda velja pravilo, da 
povsem seksi, torej preglobo
ko ali previsoko ter preveč 
mešane in žive barve v kom
pletu, ni povsem dovoljeno.

Eno mora pristajati drugemu. 
Videz v celoti mora biti po
sloven. Barve umirjene, ni 
potrebno, da so temne, lahko 
so tudi svetle, predvsem se 
priporočajo zemeljski, narav
ni odtenki. Torej ne gre ved
no samo za počitnice, kopalke 
... nekateri tudi resno delajo 
in potrebujejo modno po
slovni nasvet!

Lea Šinko Štraus

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar, 

poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/49- 66-044, 031 681-401)

LASERSKO ODSTRANJEVANJE:
MOTEČIH DLAČIC 

KAPILAR NA OBRAZU 
SOLARNIHPIGMENTACIJ 

AKEN IN BRAZGOTIN 
BRADAVIC 

KOŽNIH IZRASTKOV 
1-LASERSKI PILINGKOŽE

IPL- LASERSKI KABINET, OBRTNA UUCA 24, BREŽICE

Daniela Trudeč 
www. dermaart■ S1
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ju-jitsu

Župan sprejel brežiške 
udeležence svetovnih iger

Brežice - Brežiški župan 
Ivan Molan je kmalu po vr
nitvi sprejel člane globoškega 
ju-jitsu kluba Katana, ki so 
nastopili na svetovnih igrah 
neolimpijskih športov v Duis
burgu. Oba para, Vita in Van
ja Preskar kot tudi Dejan 
Kink in Gorazd Kostevc sta 
na tekmovanju dosegla 5. 
mesto, prav tako peti pa je bil 
borec Zlatko Rizvič. Ivan 
Molan je tekmovalcem česti
tal za uspeh in izjemno pro
mocijo brežiške občine ter jim 
obenem obljubil finančno 
pomoč za nakup prepotrebne 
blazine. Čestitkam se je pri
družil tudi podžupan Davor 
Račič. Globoške tekmovalce 
sedaj čaka organizacija in na
stop na evropskem pokalu v 
Dobovi, nato pa še tekma v

Hannau, ki bo hkrati prvo 
svetovno prvenstvo za mla
dince. Stane Preskar napo
veduje nastop vsaj treh Glo- 
bočanov, Matica Derende ter 
Andrejke in Maje Ferenčak. 
Sicer pa je bila odprava pri

županu precej okrnjena, saj sta 
zaradi službenih obveznosti 
manjkala Rizvič in Kostevc, 
Dejan Kink pa je bil v no
vomeški bolnišnici na kratko
trajnem zdravljenju poškodo
vanega nosu.

Rovan na svetovno prvenstvo
Helsinki - Med desetimi člani slovenske reprezentance, 

ki bodo Slovenijo zastopali na 10. svetovnem prvenstvu v 
atletiki v finskih Helsinkih, bo tudi Brežičan Jure Rovan. 
Prvenstvo se bo začelo v soboto, 6. avgusta.

Z motorji nad vročino
Tržišče - Društvo Hrast iz Tržišča, ki združuje ljubitelje 

starodobnih vozil, je pripravilo že šesto dirko starodobnih 
Motociklov za pokal Malkovca. Kljub hudi vročini se ljubitelji 
tovrstnega športa niso odpovedali užitkom, čeprav je pot tekel 
v potokih. Nekateri tekmovalci in obiskovalci so si tempera
turo zbijali tako, da so šli stat v bližnji potok.

Vročino je na svoji koži skusil minister za promet Janez 
®°žič, ki je prav tako tekmoval, od gostov pa je na motorju 
Prihrumel v Tržišče tudi naš nekdanji novinarski kolega Aleš 
^ulič iz Trbovelj, danes poslanec v parlamentu. N.Č.C.

atletika

Malo prekratek
Kaunas - Na 18. mladin

skem evropskem prvenstvu v 
atletiki, kije potekalo v litov
skem Kaunasu, je prvi dan v 
kvalifikacijah izpadla peteri
ca slovenskih tekmovalcev, 
med njimi tudi brežiški skaka
lec v daljino Rožle Bučalo. S 
preskočenimi 7,11 m je 
zasedel 22. mesto, za finale bi 
moral skočiti najmanj 735 cm.

kolesarstvo

Vztrajnostna 
vožnja je uspela

Krško - Član Kolesar
skega kluba Olimp 2004 
Krško Dušan Vodlan seje 
ob srečanju z Abrahamom 
in ob 4. obletnici ukvarjan
ja s cestnim kolesarstvom 
odločil za 24-umo vztraj
nostno vožnjo. Vožnja je 
potekala od sedeža Poklic
ne gasilske enote mimo 
Evrosada ter po ulici 4. 
julija in čez reko Savo nazaj 
na start. Posamezni krog je 
bil dolg 5,8 km. Po sobot
nem startu ob 17. uri je 
vozil s počitki do nasled
njega dne. Ob 5. uri se mu 
je pridružil brat Bojan 
Vodlan na 12-umi vztraj
nostni vožnji. Dušan je v 
24 urah prevozil 521 km s 
povprečno hitrostjo 28,36 
km na uro. Bojan pa je 
opravil 301 km s pov
prečno hitrostjo 29,57. To 
je zavidanja vreden rezul
tat, saj je bil izveden na 
prometni cesti in ob 
precejšnji višinski razliki 
900 m in ob predvsem 
dnevnih nemogočih vre
menskih razmerah, ko je 
ob neznosni sopari pihal 
tudi močan veter.

Športni pregled vsak 
ponedeljek ob 17.40 
na Radiu Brežice in 

Radiu Sevnica

Na SVICU so “švicali”
Brestanica - Šesto leto zapored se je na igriščih ŠRC na 

bazenu Brestanica v organizaciji Kluba posavskih študentov 
in Mladinske športne zveze Posavja odvijal športno rekreativ
ni turnir ŠVIC 2005. Preko 280 udeležencev seje na turnirjih 
v malem nogometu, košarki in odbojki na mivki za moške in 
ženske potegovalo za bogat nagradni sklad ter si še zadnjič na 
kvalifikacijskem turnirju poletnih športnih vikendov nabiralo 
točke za sodelovanje na velikem finalu. V malem nogometu 
je zmagala ekipa radio Fantasy iz Šentjurja, člani Itea Raka so 
bili odlični tretji, v košarki ekipa ŠD Podbočje, v odbojki na 
mivki za ženske ekipa Exxxtasy iz Škofje Loke, brestaniške 
Di Medhen so bile tretje, v odbojki na mivki za moške pa ŠD 
Sokol Kris iz Ljubljane. Mokronoško - brestaniška ekipa je 
bila tretja. Pred nami je še finalna prireditev, turnir Zvezda, 
ki bo 20. avgusta na SRC na bazenu Brestanica, ko se bo 
pomerilo osem najboljših ekip po posebnem točkovanju v 
malem nogometu, košarki in odbojki na mivki.

karate

Svetovni ekipni prvaki
Cagliari - V Italiji je potekalo svetovno shotokan kara

te prvenstvo, ki se gaje udeležilo 538 tekmovalcev iz 42 
držav, med njimi tudi Slovenci. Slovenska karate reprezen
tanca je osvojila sedem medalj; svetovni ekipni prvaki pa 
so postali Marko Stopar, Denis Orač in Rok Črepinšek, 
vsi člani sevniškega KK Hypo.

Pri katah posamezo med člani je bil Marko Stopar dru
gi, Denis Orač pa peti; v borbah do 75vkg pri članih je bil 
Marko Stopar prav tako drugi, Rok Črepinšek četrti in 
Gorazd Mlinarič peti; v katah posamezno pri članih vete
ranih nad 40 let je Jurij Orač osvojil 2. mesto, v katah 
posamezno pri kadetih je bil Aljoša Orač drugi; v katah 
posamezno pri kadetinjah pa je Eva Melanija Kožar os
vojila 3. mesto.

Zakšek tretji
Maribor - Konec minulega tedna seje odvijalo prvo izmed 

plavalnih državnih prvenstev in sicer za mlajše deklice in dečke. 
Med več kot 300 plavalci iz vseh slovenskih klubov so nasto
pili tudi plavalci krškega Celulozarja. Naj višje je posegel Nejc 
Zakšek, kije osvojil 3. mesto na 200 m prsno, odličen peti pa 
je bil tudi na 100 m prsno. Peti je bil Matija Omerzel na 100 
m prosto, šesti pa na 100 in 200 m hrbtno, na 200 m prsno pa 
je bil osmi. Svoje osebne rekorde so krepko popravili tudi 
ostali Celulozarji, še posebej pa velja pohvaliti Tima Čargo - 
Žagarja in Gašperja Gorenca, ki sta odločilno prispevala k 
14. in 18. mestu štafet 4 krat 50 m prosto in mešano.

do
300.000 SIT
takoj!

■do IH mesecev, tako komitenti NLB, 
kot tudi komitenti drugih slovenskih 
bank in hranilnic

ljubljanska banka

studio

ROŽMAN

p Renault Laguna, elegantna 
Mncozinja, si je po štirih 
fch Privoščila neizbežen, na 

j ■' sicer zelo diskreten lift- 
§• Zdaj se pojavlja z opaz- 

eJSo svežino, ki naj bi njeno 
{/ljubljenost tako po svetu 
.i°l Pri nas, obdržala vsaj še 
tat-6 n* dvomiti, da bo
Uclari] Sai 'C oc^e D še po-

zunaj je opaznejše spre- 
p^rtjena le maska z novimi 
ž;i,/Vn° “japonsko” rezanimi 
Se 0lTleri “a la Megane” in 
odzadnje luči, ki sicer 
j° °rihko, a spreminja- 
0(iPnodobo ravno toliko, da se 
tugj rejšnjih razlikujejo in ak- 

l2lrajo podobo še vedno

ftVTomoBiuzEn

Renault Laguna 1.9 dCi confort expression

i°tor:
- nrrivaljni turbodiesel 
' na°St0rnina: 1:870 cm3

kw>ja moč: 120 KM
300 Nm pri 2000/min

zanimivega zadka, v katerem 
se skriva velik in prilagodljiv 
prtljažni prostor.

Laguna je torej zrela. Pa ne 
kot hruška, ki bo padla z 
drevesa, pač pa kot lubenica, 
ki je najboljšega okusa, pri
pravljena in ohlajena v hladil
niku na voljo po dobrem obe
du. Kdor si jo privošči je 
“zadel”. Še vedno privlačna

5-vratna limuzina, za katero 
se sicer ne ozirajo več po ces
ti, svojemu lastniku nudi 
udobje, prostor, zanesljivost, 
varnost in v testnem dCi 
primeru varčnost.

Tudi v notranjosti ni poseb
nih pretresov. Dobro je 
izboljšano in to se opazi. To
liko bolj, če vam je bila prej
šnja Laguna všeč. Osvežena

armatura z drugačno obliko 
merilnikov in stikal in izbolj
šani materiali so bistvo vse
ga, sicer pa v Laguni najdemo 
že znano kartico za nadzor nad 
zaklepanjem in odklepanjem 
ter ročno zavoro z električnim 
upravljanjem. Njeno mesto ni 
več med sedežema, temveč na 
levi strani, ob volanu.

Sicer pa je notranjost še 
izraziteje potovalno naravna
na. Pozornost je namenjena 
predvsem udobju in varnosti 
potnikov, kar je bila že prej 
ena od najpomembnejših us
meritev. Razvaja z bogato ser
ijsko opremo že v osnovnem 
paketu in z najboljšo aktivno

Zmogljivosti:
- najvišja hitrost 202 km/h
- pospešek 0-100 km/h: 
10,7 s
- poraba po podatkih proiz
vajalca: 7,2/4,6/5,5 ]/100km
- testno povprečje: 6,51/100 km

in pasivno varnostjo v raz
redu, kar ji je prineslo 5 zvez
dic neodvisne organizacije 
EuroNCAP.

Po udobju in funkcional
nosti je Laguna predvsem 
družinsko vozilo, toliko bolj 
z varčnim, 120 konjskim tur- 
bodieslom. Še bolj je družin
ska zaradi svoje konstrukcije 
5-vratne limuzine s prilagod
ljivim prtljažnikom, ki z od
stranitvijo zadnje police in po
diranjem sedežev lahko sprej
me pravo čudo prtljage ali kaj 
drugega, večjega in bolj ne
rodnega. Tudi prostor na se
dežih je razredu in velikosti 
primeren, malim otrokom (in 
zavestnim staršem) pa ponuja 
pritrdišča Isofix za najvarnej
še otroške sedeže.

Znani dCi, 1.9 litrski mo
tor, pričara temu družinskemu 
vzdušju kar nekaj dobrodošle 
dinamike, ki ne zaostaja za 
konkurenco, predvsem pa po
nuja vselej dobrodošlo varč

nost (toliko bolj zdaj, ko cena 
goriva rase vsakih štirinajst 
dni) in zelo resno koketira s 
konkurenco, za katero ne zao
staja. Tako se odziva tudi 
univerzalno nastavljeno pod
vozje, ki zagotavlja zaneslji
vo lego na cesti in predvidlji
ve reakcije, katerih obvlado
vanje zmore vsak voznik. 
Vodljivost vozila je dobra, 
neposrednost volanatudi%

Laguna II (drugič) pomeni 
preizkušen izdelek, namenjen 
predvsem tistim, ki želje obli
kujejo na osnovi potreb in avto 
ne izbirajo zgolj za leto dve.

Aleksander Krebelj
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HOROSKOP
OVEH

Zdi se, da boste uspešno ustvarili več, kot 
ste pričakovali in s tem naredili zelo dober 
vtis na nadrejene. Spoštujte in razvajajte 
svojega partnerja. Ne pozabite tudi na pri
jatelje. Vaš dan je sobota.

Uh?
BIK

Resen prepir s partnerjem vam bo prine
sel težavno obdobje. Razmislite, kaj vam 
pomeni več: negovanje partnerstva ali ponov
na negotovost in iskanje bežnih avantur.
Nestabilnost bo imela posledice.

DVOJČKA
Zaletavost vam bo prinesla konflikte v 

družini, zato preden spregovorite, pošteno 
premislite. Resen prepir vam bo prinesel 
naporno obdobje. Nestabilnost bo imela tudi 
posledice v poslu: ne tvegajte.

RAK
Dobro razpoloženi boste vodilni pri poslu 

in zabavi. Partner bo ljubosumen in zapo
stavljen, zato ga skušajte še posebej razva
jati in bo kot prerojen. Pazite na zdravje.
Vaš dan je nedelja.

LEV
S poslovnimi rezultati ste nezadovoljni, 

zato slabo razpoloženje in negotovost. Pojdite 
na potovanje ali pa vsaj na izlet. Pazite na 
prehrano in ne pretiravajte s fizičnimi napori.

DEVICA
Čestitke za rešene poslovni problem in 

trenutno polno denarnico. Pazite na ljubezen
skem področju, kajti obeta se vam stresno 
obdobje. Kupite si kaj novega in obiščite 
stare prijatelje.

TEHTNICA
Primanjkuje vam energije. Vzemite si čas 

za počitek, ampak ne predolg. Nekaj časa 
namenite tudi gospodinjstvu, partner vam bo 
hvaležen. Presenetite ga z večerjo in stvari 
bodo na svojem mestu.

ŠKORPIJON
Pri poslovnem načrtu poskrbite za sode

lovanje z nekom, ki ste ga že pozabili. Med 
prijatelji naredite selekcijo in dajte prednost 
tistim, ki si to res zaslužijo. Čas je, da po
veste, kaj čutite.

STRELEC
Na delovnem mestu boste doživeli 

razočaranje, kajti vaš trud bo ostal neopa
zen. Ne bodite obupani, vaši prijatelji so z 
vami. Dvignite glavo, saj življenje je lepo. 
Vaš dan je sreda.

K0Z0R06
Ne izgubljajte zaupanja vase. Kar ste nare

dili narobe se bo popravilo samo od sebe.
Že jutri je lahko dobro in vse na svojem 
mestu. Več časa namenite rekreaciji in zdravi 
prehrani.

jaj

VODMAR
Ne izgubljajte zaupanja vase. Kar ste nare

dili narobe se bo popravilo samo od sebe. 
Že jutri je lahko dobro in vse na svojem 
mestu. Več časa namenite rekreaciji in zdravi 
prehrani.

RIBI
Počutite se zelo sposobne in želite imeti 

vajeti v svojih rokah. Ste na dobri poti, 
ampak pazite na prijatelje. Nekdo vam hoče 
prikriti pomembna dejstva, ki so ključna pri 
vaši odločitvi. Previdno!

... na Dolenjskem,
v Beli krajini in Posavju

HH
Nagrade

m MA6RADMA KR1ZAMKA
Nagrade, kijih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno 
rešitev, prejmejo:

1. nagrada - knjižna nagrada 
Dragica Zupanc,
Glavni Trg 17, 8290 Sevnica

2. nagrada - zgoščenka
Viktor Balon,
Brezovica 24,8259 Bizeljsko

3. nagrada - kaseta 
Franc Rupar,
Kovorska c. 53, 4290 Tržič

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
DAVOR, EKIPA, KALAN, 
ODESA, ARE, TR, KOLE
DAR, MM, APOTEKAR, 
LAP, REGENERACIJA, AR- 
ARA, ADEND, VAN, RU- 
TIL, IA, ET, MIP, KIANG, 
LENAU, DANAJA, ARCUS, 
CLARA.
Geslo: UMETNOST V 
NARAVI
Rešitev nagradne križanke 
pričakujemo do petka, 
12.8.2005, na naslov: 
SavaGlas, Trg izgnancev 12, 
8250 Brežice s pripisom “Na
gradna križanka”.
Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov in svojo davčno številko! 
Pošljite rešitev cele križanke, 
ne le gesla!
Fotokopij ne upoštevamo!
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Kino servis Brežice
Četrtek, 4.8., petek, 5.8., 

sobota, 6.8.jjn nedelja, 7.8., 
ob 19. uri Črni mož, groz
ljivka, in ob 21. uri Sahara, 
pustolovski; četrtek, 11.8., in 
petek, 12.8., ob 19. uri Mo
rilec mehkega srca 2, ko
medija, in ob 21. uri Stran- 
pota, komična drama; sobo
ta, 13.8., nedelja, 14.8., in 
ponedeljek, 15.8., ob 19. in 
21. uri Morilec mehkega 
srca 2; četrtek, 18.8., ob 19. 
uri Chucky se vrača, grozl
jivka, in ob 21. uri Dvojna 
ničla, komedija.

Kulturni dom Krško
Četrtek, 4.8., ob 20. uri 

Navihana druščina 2, dru
žinska komedija; petek, 5.8., 
ob 20. uri Vojna svetov, 
znanstveno-fantastični spek
takel; sobota, 6.8., ob 20. uri 
Črni mož, grozljivka; nedel
ja, 7.8., ob 20. uri Vojna 
svetov; četrtek, 11.8., ob 20. 
uri Chucky se vrača, ko
mična grozljivka; petek, 
12.8., ob 20. uri Stoparski 
vodnik po galaksiji, znan- 
stveno-fantastična pustolovska 
komedija; sobota, 13.8., ob 
20. uri Chucky se vrača; 
nedelja, 14.8., ob 20. uri Sto
parski vodnik po galaksiji; 
četrtek, 18.8., ob 20. uri Vera 
Drake, drama.

Kulturna dvorana 
Sevnica

Petek, 5.8., ob 20. uri Pre
kleti, grozljivka; sobota, 6.8., 
ob 20. uri Ugani, kdo pride 
na večerjo, romantična kome
dija; petek, 12.8., ob 20. uri 
Stoparski vodnik po galak
siji, komedija; sobota, 13.8., 
ob 20. uri Življenje je čudež, 
romantična komična drama.

RECEPT ZfV VSAK DAfl
Kraljevska solata

Sestavine:
glava zelene solate (ledenka ali endivija) 
3 kosi toasta (ali kruha)
3 vloženi inčuni 
olivno olje 
česen 
limona 
2 jajci
sojina omaka 
sveže nariban parmezan

Postopek:
Toast narežemo na kockice in jih 

popečemo do zlato-rjave barve, Solato ope
remo in narežemo, nasekljamo inčune, sku
hana jajca prerežemo na četrtine. V manjši 
posodici zmešamo 3 do 4 žlice sojine omake, 
limonin sok, olivno olje in nasekljan česen. 
Toast kockice in ostale dodatke na rahlo 
zamešamo v solato in prelijemo z omako.

Eksotična solata

Sestavine:
50 dag kislega zelja 
1 skodela vloženega ananasa 
1 žlička sladkorja 
1 manjša nasekljana čebula 
1 žlica gorčice 
5 žlic kisle smetane

Postopek:
Sestavine zmešamo s kuhalnico. Če ni

mamo vloženega ananasa, ga nadomestimo 
s svežim ali pa z jabolki, ki smo jih olupili, 
narezali na kocke in jim dodali nekaj li
moninega soka. Solato takoj ponudimo, ne 
sme stati v hladilniku.

Ruska solata

Sestavine:
20 dag na koščke narezanega sira
20 dag na koščke narezane šunke
20 dag na koščke narezanega kuhanega
korenja
20 dag fižola
20 dag graha
20 dag kuruze
tatarska omaka

Postopek:
Vse sestavine zmešamo v veliki solatni 

posodi.

STntenaj ifinovi format
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OBČINA

Brežice
Kljub poletnim mesecem 

smo v naši občini v juliju bili 
zelo aktivni. Tako smo 18. ju
lija imeli še 20. sejo občin
skega sveta, na kateri smo ob
ravnavali kar nekaj pomemb
nih točk dnevnega reda.

Sprejeli smo ureditveni 
načrt kare III

S to spremembo ureditve
nega načrta bomo omogočili 
gradnjo poslovno stanovan
jskega kompleksa v Brežicah. 
Se letos naj bi se začela grad
nja kompleksa 67 stanovanj in 
poslovnega kompleksa na 
Pleteršnikovi cesti.

Obravnavali smo tudi ure
ditveni načrt staro mestno 
jedro

20. seja Občinskega sveta občine Brežice
Pri tem gre predvsem za 

izgradnjo parkirišč pod obzid
jem. Naj poudarim, da se v 
mestu gradi nova upravna 
enota, prav tako pa se bo vsak 
čas začela graditi tudi nova 
pošta in prav zaradi tega bodo 
parkirišča okoli tržnice in pod 
obzidjem zelo pomembna. 
Zato so zadnja leta glavne 
aktivnosti usmerjene pred
vsem k reševanju te problema
tike. Prav zato sem vesel, da 
so svetniki v prvem branju 
podprli ta ureditveni načrt in 
tako omogočili nadaljevanje 
postopkov. Z izgradnjo parki
rišč okoli tržnice, ki se bodo 
začela graditi že letos, in s 
predvideno izgradnjo parki
rišč pod obzidjem, ki se na
črtujejo graditi prihodnje leto, 
bo tudi gneča s parkirišči v 
mestnem jedru nekoliko omil
jena.

Cerkvi na Cirniku in Poni
kvah smo razglasili za kulturne 
spomenike

S to proglasitvijo cerkva za 
kulturne spomenike smo omo
gočili investitorjem, da se bo
do lahko prijavljali tudi na 
javne razpise za obnovo teh 
cerkva.

Pomembna točka je bila sa
nacija deponije v Dobovi

Pri tej točki je prišlo do kar 
nekaj razhajanj, kako to depo
nijo sanirati. Vendar pa mo
ram povedati, da namen te toč
ke ni bil postopek sanacije, 
ampak predvsem financiranje 
sanacije. Kako se takšna de
ponija sanira, določa Minis
trstvo za okolje, ki tudi pri
speva 32 milijonov SIT, oko
li 20 milijonov pa bo morala 
prispevati občina. In ker je 
ministrstvo financiranje pred
videlo za tri leta, je bila prva 
ideja, da bi ta sanacija poteka
la leto in pol. Vendar pa smo 
se s krajevno skupnostjo do
govorili, daje bolje, da se de
ponija sanira v naslednjih me
secih, financiranje pa se iz
vede za tri leta. Takšen pred
log so svetniki tudi podprli.

Obravnavali smo tudi vlogo 
podjetja Vino Brežice za pomoč 
pri plačevanju kanalščine

Občinski svetniki so pod
prli moj predlog, da se Vinu 
Brežice oprosti plačevanje 
kanalščine za vodo, ki jo pro
dajo, in da se jim zmanjša pla
čilo ostale kanalščine za 50 
odstotkov. S tem bomo temu

podjetju pomagali znižati ob
veznosti za približno 7 mili
jonov SIT na leto.

V Brežicah ponovno usta
navljamo krajevne urade

Upravna enota je name 
posredovala pobudo, da bi 
ponovno ustanovili krajevne 
urade na Bizeljskem, v Dobo
vi in na Veliki dolini in s tem 
približali storitve občanom. 
Njihov predlog je bil, da mi 
zagotovimo prostor, oni pa 
poskrbijo za računalniško 
opremo in kader. Zato sem to 
točko uvrstil tudi na dnevni 
red 20. seje. Svetniki so pod
prli ustanovitev krajevnih ura
dov na Bizeljskem in v Dobo
vi, na Veliki dolini pa ne, saj 
je prišlo do pomislekov, ali 
krajevni urad ustanoviti na 
Veliki Dolini ali na Jesenicah.

Potrjena so bila tudi nova 
delavna telesa občinskega 
sveta

Ob tem naj še pojasnim, da 
je z mojo izvolitvijo prišlo 
tudi do novega razmerja sil v 
občinskem svetu. Nekako se 
je oblikovala nova skupina 
svetnikov, kije ocenila, daje 
pomemben napredek občine

in ne politična nasprotovan
ja. Prav zaradi tega je prišlo 
tudi do oblikovanja novih 
delavnih teles, ki so sestav
ljena iz vseh strank, pri sestavi 
pa je bila pomembna tudi 
strokovnost in ne samo poli
tična pripadnost. Tako verja
memo, da bodo nova telesa res 
posvetovalni organ občinske
ga sveta in župana.

Spet hudo neurje, predvsem 
na severnem delu naše občine

Neurje je predvsem zajelo 
KS Križe, Pečice, Pišece, 
Sromlje, Globoko in Bizeljs
ko. Tokrat je šlo predvsem za 
veliko škodo na infrastruk
turi. Posledice neurja sem si 
ogledal takoj drugi dan tudi 
sam in videl zares veliko ško
do. Takoj v ponedeljek sem s 
strokovnimi službami izdelal 
načrt, kako pomagati po tem 
neurju. Dogovorili smo se, da 
takoj pokličemo krajevne 
skupnosti, da nam podajo oce
no škode. Sklicali smo odbor 
za infrastrukturo, na katerem 
smo sprejeli sklep, da se 
oškodovanim KS takoj delno 
finančno pomaga. Nato smo 
sprejeli sklep, da se v septem
bru sprejme odlok za črpanje

Sava Glas, 4.8.2005

Ivan Molan

sredstev iz rezerve občine Bre
žice in da se poda vloga na 
vlado za pomoč pri povračilu 
škode. S tem bomo vsaj del
no v zelo kratkem času poma
gali najbolj prizadetim v tem 
neurju.

Tokrat sem vas želel samo 
delno seznaniti z aktivnostmi 
občine Brežice v mesecu juliju.

Glede na to, da smo že v 
zelo dopustniškem času, pa 
vam želim predvsem lepe 
počitnice ter obilo sprostitve.

Lep pozdrav - 
župan Ivan Molan

občinski svet brežice

SDS
V zadnjem času so po

novno oživele zamisli o usta
novitvi občin Bizeljsko in Do
bova.

Pri vsem tem gre najverjet
neje za osebne politične ambi- 
cije posameznikov, ki si tako 
'Jbetajo kakšno pomembnejšo 
Jnnkcijo v novo nastali občini. 
Pozabljajo pa na nekaj po
membnih malenkosti, kot je 
Jjnnnciranje večjih projektov. 
'Jnienim naj samo Osnovno 
®°1° Bizeljsko, kjer je predvi
dna investicija ocenjena na 
Približno 850 milijonov tolar
jev. Res je, da bo država 
Prispevala okrog 250 mili- 
J°nov tolarjev, vendar mora 
tezliko pokriti občina Breži
ce- Kako bi se s tolikšnimi 
enarnimi vložki spoprijela 
a novo nastala občina, pa 

^govorniki samostojnosti
fietno ne razmišljajo prav 

Jriiko. Seveda pa bi na plečih 
j eine ostalo vzdrževanje vse 

riastrukture in na novo 
plenih občinskih us- 

zbencev. Marsikateri stroški 
a bi se še sproti pojavljali. 

v Prav tako bi se tudi Dobo- 
; težko soočila z investici
ji v železniški podvoz, ka
še uZ?cy 0> čistilno napravo in 
, H Nekatere nevarnosti, ki
]Nri'i° na male občine z niz- 
na Proračuni, se kažejo tudi 
0^vPr|meru naravne ujme v 
Zel lfP Kozje, ki jo bodo sami 
dej° težko sanirali in bo priza-

2; Proračun tudi v bodoče. 
PakeIirp- Ko razdražena občina

uVep*Ce k* tudi bistveno težje 
bodljala svoje interese v

Y*ci posavski regiji. 
voriSe to so pomisleki, ki go
nj0 Pr°ri željam posa- 
°bci ,y P° večjem številucin v p,osavju.

v0(j • Marko Hercigonja, 
^'svetniške skupine SDS

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Kadrovska
koncentracija

Končno je naša občina, že 
tretjič v tem mandatu, tudi 
kadrovsko pripravljena za iz
zive našega bodočega razvo
ja. Že v prejšnji številki je naša 
svetniška skupina izrazila upa
nje, da bomo kar najhitreje v 
Brežicah prišli do razvojne 
strategije, ki bo temelj naše 
prihodnosti. To do sedaj ob
jektivno menda ni bilo mož
no, saj je nekdanja opozicij
ska koalicija to, tako vsaj pra
vijo odgovorni, ovirala.

Na zadnji seji občinskega 
sveta so bili ponovno imeno
vani vsi odbori s predsedniki, 
namestniki in člani. Kljub 
obljubam in pričakovanjem, 
da bo NOVA KOALICIJA
resnično uravnotežila politični 
prostor, se to ni zgodilo. Ven
dar je to pač politika in tisti, 
ki imajo večino, pač odločajo. 
To, da druga naj večja svet
niška skupina, kar LDS ne
dvomno je, ne vodi nobenega 
odbora in da nekateri, po na
šem mnenju zares dobri pred
logi za člane odborov, niso 
bili upoštevani, je pač politič
na realnost.

Bolj nas pa moti, da tudi 
“občinsko” novi odbori niso 
uravnoteženi. In to po celotni 
strukturi vodenja občine. Kot 
seveda vemo, predstavlja 
občina Brežice na lokalni rav
ni štiri volilne okraje: Brežice 
z okolico (KS Šentlenart, KS 
Bukošek), Dobovo s Kapela
mi in Globokim, Okraj, ki ga 
sestavljajo KS Bizeljsko, Pi
šece, Sromlje, Artiče, Pečice 
in Križe ter “kranjski okraj”, 
ki ga sestavljajo vse KS na 
desnem bregu reke Save. V 
tem članku ni dovolj prostora 
za temeljitejšo analizo, ven
dar bode v oči dejstvo, da so

najodgovornejše funkcije ob
čine Brežice skoncentrirane v
Dobovi in Globokem, torej v 
enem samem volilnem okraju. 
Pa poglejmo: Iz dobovske 
fare prihaja župan, predsed
nik KVIAZA in predsednik 
odbora za proračun, finance 
in davčno politiko, iz Globo
kega pa podžupanja in pod
župan, predsednica odbora za 
družbene dejavnosti in pred
sednik odbora za malo gospo
darstvo in turizem. Torej, kar 
sedem najodgovornejših funk
cij v enem okraju. Morda je 
olajševalna okoliščina, da gre 
sicer za samo štiri funkcio
narje.

Kako je to možno, pa bi bi
lo lahko tudi nagradno vpra
šanje za bralce Sava Glasa.

Kakorkoli že, ve se, kje je 
skoncentrirana odgovornost 
za razvoj občine.

Za svetniško skupino LDS 
J. Avšič

DeSUS
>Q pse general

Že je 14 dni naokoli. Za 
ugotovitev realiziranega je 
malo časa, za spremljanje do
godkov pa žal le z več ah manj 
neprijetno vsebino.Vsak kra
jan, občan, državljan je resno 
zaskrbljen glede elementarnih 
nesreč, vprašanje je, kdo bo 
še komu lahko pomagal. S 
prizadetimi več ali manj lah
ko samo sočustvujemo.

Zaskrbljujoče je, da je v 
ospredju politika z dokaj čud
nimi potezami. Že velikokrat 
smo izrazili željo, da ne bi 
gradili prihodnosti na zgreše
nih potezah. Brez medseboj
nega razumevanja, spoštova-

SLS
Slovenska ljudska stranka

www.sls.si
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SOCIALNI
DEMOKRATI

Socialni demokrati želimo strankarskim part
nerjem in vsem občanom lepe in prijetne 
počitnice.

nja in upoštevanja različnosti 
ne bo napredka.

Izgovori pomočnika na mi
nistra, ministra na predsedni
ka vlade, poslancev na po
slance, županov na vodje od
delkov občinskih uprav itd. 
ne vodijo nikamor.

Še najbolj je nekaterim hva
ležna tema o upokojencih in 
njihovih pokojninah. Mar bo
mo pričeli znova uveljavljati 
pravice!?

Razmislite!
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pum
posavska unija

Brežice, pomembno središ
če regije Posavje ali obrobno 
mestece v regiji?

Iz Ljubljane prihajajo 
spodbudne novice za vse pre
bivalce Posavja, da smo si vsi 
skupaj izborili svojo regijo, 
torej “Regijo Posavje”.

To pomeni za nas vse sku
paj več delovnih mest, decen
tralizacijo v odnosu z Ljublja
no, boljšo pozicijo v pogajan
jih za sredstva EU ...

Iz obvestil za javnost pri
hajajo iz Krškega informacije, 
da si Krško na čelu s svojim 
županom ter poslancem g. 
Pajkom prizadeva pridobiti 
upravno enoto in status re
gijskega središča.

Pozivamo našega župana in 
predsednike vseh političnih 
strank in list v brežiškem Ob
činskem svetu, da se odločno 
zoperstavimo takšnemu poli
tičnemu lobiranju s strani na
ših sosedov in jim jasno damo 
na znanje, da je za nas spre
jemljiv zgolj dogovor in raz
delitev po načelu - vam regijs
ko središče in nam upravna 
enota ali obratno.

Za PUM Brežice 
Jure Pezdirc
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Novice iz občine Sevnica

S predsednikom Vlade 
Janezom Janšo so se v tem 
tednu sestali predsedniki in 
vodje poslanski skupin koa
licijskih strank. Sestanka se 
je skupaj s predsednikom 
Slovenske ljudske stranke 
Janezom Podobnikom ude
ležil tudi župan in poslanec 
Kristijan Janc. Obravnavali 
so uresničevanje vladnega 
programa v drugi polovici 
leta, opravljeno in načrtova
no delo po posameznih mi
nistrstvih, dotaknili so se refe
renduma o RTV in delo od
borov za nekatere reforme.

Župan je izpostavil tudi pri
čakovanja občine Sevnica in 
Posavja kot pomembne ener
getske regije ob izvajanju en
ergetskih projektov v tem 
prostoru in pričakovanje po 
večjih državnih vlaganjih v 
infrastrukturo na našem pod
ročju. Koalicija je odločena 
uresničiti svoj program. V 
kratkem času so bili izvedeni 
pomembni premiki na več re- 
soijih delovanja, v pripravi pa 
je veliko sprememb in dopol
nitev predpisov, ki jih bosta 
Vlada in parlament obravna
vala po dopustih.

V prostorih podjetja Evro- 
sad v Krškem so se sestali 
člani Sveta pokrajine Posavje. 
Govorili so o sadjarstvu v 
Posavju in problemih sadjarst
va, še posebno po nedavnih 
elementarnih nesrečah. Poro
čilo so podali člani regijske 
komisije za ocenjevanje škode. 
Direktor Sadjarske zadruge 
Evrosad Boštjan Kozole pa je 
predstavil pričakovanja posav
skih sadjarjev, da bi država in 
občine podprle njihova priza

devanja pri investicijah v 
dolgoročni razvoj. Stanje v 
sadjarstvu in kmetijstvu je 
komentiral tudi predsednik 
Kmetijsko gozdarske zbornice 
Peter Vrisk. Svet pokrajine je 
podprl prizadevanja sadjarjev, 
v prihodnosti pa bo razprav
ljal tudi o stanju v kmetijstvu 
v Posavju. Regionalizacijo 
Slovenije pa jim je predstavil 
državni sekretar Franc Roka
vec. Po razpravi so člani pod
prli predlog zakona in pozvali 
k čimprejšnji ustanovitvi po
krajin, med katerimi morabiti 
tudi Posavje. Krški župan 
Franc Bogovič je vodenje Sve
ta predal brežiškemu županu 
Ivanu Molanu.

V Novem mestu so se sesta
li župani občin Dolenjske, 
Bele krajine in Posavja, ki se
stavljajo Svet županov sklad
no z določili Odloka o ustano
vitvi javnega podjetja Center 
za ravnanje z odpadki Dolen
jska. Pred ustanovno skupšči
no so se pogovarjali o uprav
ljanju podjetja in se seznanili 
s stanjem projekta. V torek je

bila tudi ustanovna skupščina 
družbe CeROD d.o.o., ki jo 
ustanavljajo dolenjske, be
lokranjske in posavske občine. 
Občine so na skupščini pod
pisale tudi družbeno pogod
bo, ki so jo predhodno uskla
dili skladno s pripombami 
občin, s seznamom družbeni
kov in navedbo prevzetih vlož
kov. Razpisni postopek za 
direktorja šeni končan, saj bo 
posebna komisija opravila 
razgovore s prijavljenimi kan
didati, za vršilca dolžnosti 
direktorja pa je bil imenovan 
direktor novomeške Komu
nale Alojz Muhič. Imenovan 
je bil tudi Nadzorni svet 
družbe, ki ga sestavljajo trije 
predstavniki delavcev, dva 
predstavnika Mestne občine 
Novo mesto, Franci Bačor in 
Marjan Somrak, dva pred
stavnika posavskih občin, Jan
ja Špiler in Aleksander Den- 
žič, predstavnik prinovo- 
meških občin Franci Vovk in 
predstavnik belokranjskih 
občin Slavko Dragovan. Upa
mo, da bo družba dobro

opravljala svoje delo v korist 
velikega števila prebivalcev 
tega območja.

V sredo je bila 22. redna 
seja Občinskega sveta občine 
Sevnica. Svetniki so potrdili 
mandat novima članoma sve
ta, Cilki Kranjc z liste SLS in 
Stanetu Kokovetu z liste LDS. 
Sprejeli so Odlok o ustano
vitvi javnega zavoda Posavski 
muzej Brežice in prvo obrav
navo Odloka o ustanovitvi jav
nega zavoda Zavod za kultu
ro, šport, turizem in mladins
ko dejavnost Sevnica. Neka
tere predloge svetnikov in 
zainteresirane javnosti bo pri
pravljavec upošteval do druge 
obravnave, pred katero bo 
seznanil zainteresirano javnost 
in odbore Občinskega sveta. 
Sprejeto je bilo poročilo o 
polletnem izvrševanju prora
čuna občine Sevnica in sklep 
o brezplačnem prenosu uprav- 
ljanja Doma krajanov na Raz- 
borju tamkajšnjemu Kulturno 
športno turističnemu društvu 
Blaž Jurko ter izdano pozitiv
no mnenje k imenovanju Da-

Kristijan Janc

niče Božič za direktorico 
Centra za socialno delo Sev
nica. Potrjen je bil še sklep 
o sofinanciranju investicije 
za ureditev prvega nadstrop- 
ja prizidka Zdravstvenega 
doma Sevnica, za katerega 
bo Ministrstvo za zdravje v 
treh letih zagotovilo 106 mi
lijonov SIT, Občina Sevni
ca v dveh letih 66 milijonov 
SIT in Zdravstveni dom 40 
milijonov SIT lastnih sred
stev v letošnjem letu. Sejo s 
23 točkami dnevnega reda so 
zaključili v dobri uri in pol.

SLS.
Slovenska ljudska stranka

www.sis.si
14. tabor SLS - 
Mozirje, nedelja,
11. september 2005

V veliko zadovoljstvo nam 
je, da lahko napovemo v ime
nu organizatorjev Tabora ob
činskih odborov Zgornje Sa
vinjske in Šaleške doline že 
tradicionalni 14. Tabor Slo
venske ljudske stranke, ki bo 
v nedeljo, 11. septembra 
2005, v Mozirju na priredit
venem prostoru pred Mozir
skim gajem.

Tabor je pomemben kultur
no družabni in narodno budi
teljski dogodek. Tabor bo pri
ložnost, da si dobromisleči 
Slovenci izmenjamo mnenja 
in izkušnje ter ob prijetnem 
druženju utrdimo načrte za na
šo skupno prihodnost.

Prireditev se bo začela s 
sveto mašo v Mozirskem gaju 
(pred kapelico sv. Valentina) 
in s sveto mašo v katedrali v 
Gornjem Gradu (za tiste, ki se 
boste pripeljali preko Kamnika 
in Črnivca). Ob 12.30 pa bo 
pričetek uradnega dela Tabora 
z nagovorom predsednika SLS 
g. Janeza Podobnika.

Popoldne nas bodo zabava
li glasbeni gostje Alpski kvin
tet, Irena Vrčkovnik, Godba 
Zgornje Savinjske doline, 
Ljudske pevke Pušeljc, An
sambel Spev in še kdo. Za 
zdrav duh v zdravem telesu 
bodo potekala športna tekmo
vanja v malem nogometu, ko
šarki, odbojki na mivki, pi
kadu, metanju podkve in vle
čenju vrvi.

Vzporedno bodo potekale 
okrogle mize o različnih temah.

Za jedačo (tradicionalni 
brezplačni golaž za vse ude
ležence), pijačo in sproščeno 
vzdušje bo poskrbljeno.

Vsi simpatizerji in ljudje 
dobre volje vljudno vabljeni, da 
si vzamete čas za lepo preživet 
dan ob dobri družbi in zabavi.

občinski svet sevnica

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

(nadaljevanje iz prejšnje številke)

Zahteva za 
referendum

Zaradi vseh zgoraj navedenih 
dejstev mladi od stranke odločno 
zahtevamo, da naredi vse kar je 
v njeni moči, da se ohrani delo
vanje neodvisne protikorupcij
ske komisije, ki deluje kot sa
mostojen državni organ. Takšna 
komisija naj nadzira delo vseh 
funkcionarjev in vseh odgovor
nih oseb. Nadzira naj vse tako 
naše, njihove in vse ostale. S 
takšno držo bomo dokazali, da 
ne podpiramo nobenih oblik ko
rupcije niti v lastnih vrstah. V 
MLD ne pristajamo na to, da kate
ra koli politična opcija zaradi os
ebnih zamer ali antipatij spreje
ma zakone, s katerimi razrešuje 
ljudi z določenih položajev, 
sedaj pa celo ukinja organe, ki 
neodvisno nadzirajo delo poli
tike na najbolj občutljivem po
dročju t.j. korupciji.

V MLD smo že večkrat izra
zili naše razočaranje nad doje
manjem demokracije trenutne 
koalicije, ki Državni zbor jemlje 
zgolj kot "tovarno zakonov”, ki 
so povšeči vladi, ne pa kot mes
to dialoga in mehanizem, v kate
rem se sklepa dogovore v dobro 
vseh državljank in državljanov. 
Zopet smo priča delu glasoval
nega stroja po že ustaljeni praksi 
in neupoštevanju predlogov 
drugače mislečih, naj si bo to 
opozicije ali strokovne javnos
ti.

Po našem mnenju področje 
boja proti korupciji predstavlja 
enega temeljev politične higiene 
in prav zato menimo, da je po
trebno odločitev o tem vprašanju 
prepustiti najvišjemu telesu 
odločanja v družbi, t.j. volivcem 
na referendumu. Na tem referen
dumu naj ljudje pokažejo svoj 
odnos do vprašanja in problema
tike korupcije in načina proti- 
kurupcijskega delovanja v Slo
veniji. Ob tem poudarjamo, da 
se zavzemamo za izvedbo pred
časnega posvetovalnega refe
renduma, ki bi bil izveden 
istočasno kot referendum o za
konu o RTV Slovenija. Stroški

izvedbe tega dodatnega refer
enduma bodo tako mini- 
malizirani, poleg tega pa men
imo, da oba referenduma pred
stavljata zavzemanje za temel
je delovanja neke demokratične 
družbe, ne pa delovanje nekega 
totalitarnega sistem pod krin
ko demokracije. Politični nad
zor medijev in ukinjanje raz
ličnih teles, ki delujejo proti ko- 
ruptivnim političnim elitam, 
spadata med glavne lastnosti 
totalitarnih sistemov. Očitno bo 
politično jesen zaznamoval anti- 
demokratični boj in v njem mora 
LDS imeti aktivno vlogo.

Mlada liberalna 
demokracija Slovenije, 

Dejan Kmetič, 
podpredsednik

SDS
Na državnem nivoju koalicija 

SDS, SLS, NSi in DeSUS ures
ničuje program, ki gaje predstavi
la na začetku mandata. Popravlja
mo mnogo zakonov, ki so slabi in 
povsem “normalno” je, da nam pri 
tem opozicijske stranke pogosto 
“nagajajo”, saj je težko priznati na
pake, ki so Slovenijo privedle v 
tako slab gosjrodarski položaj, kot 
je danes.

Mnogo nas je že na lastni koži 
izkusilo, kako zelo nekonku
renčno je naše gospodarstvo in 
tudi kmetijstvo in seveda v zelo 
krivičnem in podrejenem položa
ju vsaj, kar se tiče plač do 
negospodarstva oz. javnega sek
torja. V zadnjih desetih letih, ko 
so bile na oblasti stranke LDS in 
ZLSD, so se v Sloveniji bohotili 
predvsem korupcija, klienteli- 
zem in javni sektor, v katerem je 
zaposlenih kar 153.000 ljudi. 
Povprečno delovno mesto v tem 
sektorju stane davkoplačevalce 
5 milijonov SIT na leto. Posledi
ca tega so visoki davki, celo 
najvišji v Evropi, s katero se tako 
radi primerjamo, Vsi napori naše 
koalicije so zato usmerjeni v smer 
spodbujanja gospodarstva in 
vzpostavljanja reda ter zmanjše
vanja stroškov v javni upravi oz. 
javnem sektorju.

Izvajamo tudi zdravstveno in

pokojninsko reformo. V tem 
sklopu smo zagotovili upoko
jencem rast pokojnin s plačami, 
saj so si pokojnine prislužili in 
ne “priberačili”. V zdravstvu po
večujemo storilnost in s tem 
zmanjšujemo čakalne dobe, ki 
smo jih podedovali od bivše 
oblasti.

V prid povečanja konkurenč
nosti naših avtoprevoznikov 
smo zmanjšali naše kazni tudi do 
10-krat. Osebno sem sodeloval 
ter predlagal spremembe v Za
konu o delovnem času mobilnih 
delavcev, kar še dodatno po
večuje konkurenčnost.

Žal je prostora premalo in po
drobnosti preveč, da bi pisal o 
Zakonu o lokalni samoupravi, 
Zakonu o volitvah (ženske kvo
te), o nujni spremembi Zakona o 
preprečevanju korupcije, kije ko
rupcijo celo omogočal namesto 
omejeval.

Omenil bi še nov Zakon o 
RTV, ki ga bomo državljani po
trdili na referendumu v začetku 
jeseni. Zakon je nujno potrebno 
potrditi, saj bo le tako naša slo
venska televizija prinesla gle
dalcem seveda simbolično, bolj 
čisto, barvito in svetlo sliko. Za
kon bo omogočil tudi zmanj
šanje stroškov poslovanja RTV- 
ja, kar je za nas davkoplačevalce 
ključnega pomena.

Rad bi poudaril, da sva s po
slanskim kolegom Stanetom Pa
jkom veliko prispevala k spre
jetju DLN za HE Blanca. Seveda 
ne preko medijev, ampak kar pri 
predsedniku vlade Janezu Janši 
in ministru za gospodarstvo mag. 
Andreju Vizjaku, ki je tudi 
zastavil svojo besedo za ta skup
ni posavski projekt.

V pripravi je tudi Zakon o 
medijih, Zakon o skladnem re
gionalnem razvoju, davčna refor
ma in še mnogo drugih pomem
bnih zakonov.

O zakonih o istospolnih zve
zah, izbrisanih itd. pa ste si ver
jetno ustvarili sliko že sami.

Naša naloga je ustvarjati zdra
ve pogoje za razvoj gospodarst
va, saj bo le to prineslo več de
narja za socialo, zdravstvo, po
kojnine in družbene dejavnosti. 
Samo več delovnih mest z 
dostojnejšimi plačami v gospo
darstvu nas bo pripeljalo v 
svetlejšo prihodnost.

Lep pozdrav in prijeten 
dopust vam želi -

vaš poslanec SDS v DZ RS 
iz Sevnice Bojan Rugelj.

CiaL j SOCIALNI 
MUl DEMOKRATI

Socialni demokrati se zelo tru
dimo, da bi Slovenke in Slovenci 
urejali svoje življenje z dogovori, 
ne pa s trmastim vztrajanjem vsak 
na svojih stališčih, s postavljan
jem reševanja problemov na nož, 
z reševanjem problemov z referen
dumi, kar nam ni prineslo nič do
brega. To je bila Janševa politika. 
Gojil jo je tako dobro, da je 30 
odstotkov Slovenk in Slovencev 
prepričal, da nam bo nestrpnost, 
iskanje sovražnikov... prinesla 
boljše življenje. Koliko lačnih ust 
bi lahko nahranili z denarjem, ki 
smo ga v preteklosti porabili za 
referendume? Koliko šol, cest, ope
racij bi lahko imeli s tem denar
jem? Zakaj tako?

Naša stranka se zavzema, da bi 
se dogovatjali, z argumenti pre
pričevali drug drugega in spreje
mali odločitve, ki bi vodile v našo 
lepšo prihodnost, kjer ne bi bilo 
toliko ljudi .revnih. Tako je dal naš 
predsednik Borut Pahor pobudo, 
da se pogovorimo o regijah. Zdra
va kmečka logika pove, da bi bile 
za Slovenijo koristnejše tri regije. 
Sami se moramo odločiti, ali jih 
bomo skupaj enotno zagovarjali, 
potem pa se bomo začeli pogajati 
z EU, saj smo njihov enakovreden 
partner in ne samo predmet nji
hovega odločanja, predvsem pa 
moramo sami soodločati o lastni 
usodi. Se je vlada ustrašila sama 
sebe in evropskih institucij? Pred
log dveh regij je poguben za števil
ne manj razvite predele, prizadene 
pokrajine, ki spadajo v srednje raz
vite in že nekaj časa nazadujejo 
ter imajo manj izobraženo de
lovno silo in nimajo alternativnih 
programov. Vlada zagovarja manj
še, šibke občine. Toda klecnila je 
pred evrobirokrati, ki pravijo, da 
regije ne more biti, če je v njej manj 
kot 800.000 prebivalcev. Toda v 
Evropi je 56 izjem. Zakaj ne bi 
bila tudi Slovenija med njimi? 
Ljubljana z okolico ima 400.000 
prebivalcev in bi bila ena regija. 
Ob njej bi bila JV regija, ki bi lah
ko črpala kohezijska sredstva do 
leta 2021, SZ regija pa do 2014.

Volivke in volivci težko ra
zumemo, da dobro plačani politi
ki ne zberejo toliko volje, časa in 
poguma, da bi se usedli in se pogo
vorili, kam Slovenci hočemo.

V prejšnjih letih smo bili obre
menjeni z izbrisanimi, bomo se

daj z regijami, svobodo govora, 
svobodo tiska, protikorupcijskim 
zakonom ... Ah nismo že včasih 
kar naprej iskali notranjih in zunan
jih sovražnikov?

Prepričana sem, da naša po
litična drobtinica (elita) le ni toli
ko pokvarjena, da bi zavestno uni
čevala lasten narod. Torej je nes
posobna. Prav gotovo, saj se včasih 
obnaša povsem noro. Naši izvol
jenci ne poznajo dostojanstva 
predstavnikov ljudstva in države' 
ter največkrat ravnajo po načelu: 
Ko ne veš, kaj bi naredil, naredi 
tisto, kar veš!

SOCIALNI DEMOKRATI SMO 
ZA DOGOVORE IN PAMETNE ! 
REŠITVE.

Berta Logar, 
podpredsednica 
OO SD Sevnicd

N Si
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

Nova Slovenija je proslavila 
peto obletnico delovanja. Na pri' 
reditvi so se zbrali vsi funkcio
narji stranke in predstavnik1 
občinskih odborov iz celotne 
Slovenije. Prireditev je s kul
turnim programom obogatil pe
vski zbor Limbar in nastop ig
ralca Mihe Horvata v vlogi Po; 
redušovega Janoša. Slavnostni 
govornik dr. Andrej Bajuk je pri
sotne med dmgim nagovoril tud* 
z naslednjimi besedami: “Pred 
petimi leti smo stopili v sloven
ski politični prostor in res je zapi
hal nov, svež veter. A vendar bo
mo danes, po petih letih, z ena
ko odločnostjo ponovno izp°' 
vedali našo trdno zavezo med 
seboj in slovensko družbo, da v 
Novi Sloveniji beseda velja!’

Za OO N. Si Sevnik 
Matjaž TravO1

pum
posavska unija
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OBČINA BREŽICE objavlja
Javni razpis za sofinanciranje programov na področju ohranjanja in 
vzdrževanja kulturnih spomenikov lokalnega pomena, ki niso v lasti 
Občine Brežice, lokalne javne infrastrukture ter drugih programov na 
področju kulture v letu 2005

I. Predmet sofinanciranja

OBČINA
Brežice

Sklop 1: Kulturni spomeniki lokalnega pomena, ki niso v lasti Občine Brežice:
a) kulturni spomeniki s sakralno vsebino: 

a.l) restavratorsko-konservatorski posegi,
a. 2) nujna vzdrževalna dela, zaradi preprečitve propadanja spomenika.

b) drugi kulturni spomeniki, za katere je izražen širši javni interes:
b. 1) restavratorsko-konservatorski posegi,
b.2) nujna vzdrževalna dela, zaradi preprečitve propadanja spomenika, 
b.3) tekoča vzdrževalna dela.

Sklop 2: Lokalna infrastruktura na področju kulture:
a) investicije in investicijsko vzdrževanje nepremičnin: 

a.l) kulturni objekti (domovi, centri...),
a. 2) posamezni prostori namenjeni kulturnim dejavnostim v večnamenskih objektih (npr.: 

dvorane, galerije, vadbeni prostori...).
b) nakup opreme:

b. l) oprema objektov in prostorov, v katerih se izvajajo kulturne dejavnosti (npr.: oprema 
za oder...),

b.2) druga oprema za izvajanje predvsem ljubiteljske kulturne dejavnosti (npr.: glasbeni 
inštrumenti, narodne noše...).

Sklop 3: Drugi programi s področja kulture:
a) priprava in izdaja strokovne literature, zgoščenk ter izvedba vizualnih projektov (npr. 

film, video..),
b) raziskovalna dela na področju kulture (etnologija, arheologija...).

II. Predlagatelji
Predlagatelji so lahko:
- lastniki ali upravljalci kulturnih spomenikov lokalnega pomena (sklop 1),
- lastniki ali upravljalci objektov in opreme, ki služijo izvajanju dejavnosti s področja 

kulturnih programov in so bili s sklepom Občinskega sveta Občine Brežice razglašeni za javno 
infrastrukturo na področju kulture (sklop 2),

- kulturna društva in njihove zveze s sedežem v Občini Brežice, samostojni kulturni ust
varjalci iz Občine Brežice in javni zavodi (sklop 3).

III. Rok za oddajo in pooblaščena oseba za dajanje informacij
Rok za oddajo vlog je 31. avgust 2005 do 10.00 ure v sprejemni pisarni občine (soba št. 22). 

Na pošti oddane vloge morajo imeti na kuverti poštni žig z datumom: 30. 08. 2005.

Celotno besedilo javnega razpisa, razpisno dokumentacijo, podrobnejše podatke in pravilnik 
lahko dobite na Oddelku za družbene dejavnosti Občine Brežice pri Vilmi Zupančič (tel.49- 
91-546, e-mail: vi1ma.zupancic@brezice.si) oz. na internetni strani www.brezice.si.

Ivan Molan,
Župan občine Brežice

mnenja, odgovori, popravki ...

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sode

lujejo v rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za 
rubriko morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, 
strank, društev,...) in s telefonsko številko, na kateri je mogoče 
preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih 
(Ur.l.35/2001) si uredništvo pridržuje pravico do objave ali neob- 
jave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko 
in prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po 
zakonu ne smejo biti spremenjeni in dopolnjeni.

Zakaj sem odstopila 
s funkcije direktorice 
Zdravstvenega doma 
Brežice

Za vse, ki so spremljali doga
janja zadnje leto in pol ter pre
birali izjave ministra za zdrav
je, je moja odločitev logična. 
Za ostale upam, da bodo pra
vilno razumeli moj odstop.

Medijski linč direktorjev 
zdravstvenih domov (ZD) je 
končno dobil svoj zaključek. 
Država vključno z Ministrstvom 
za zdravje je postavila pred nas 
datum, ko se bomo morali od
ločiti, osebno sem se že, kako 
naprej. Če direktor želi biti tudi 
zdravnik v ambulanti, je lahko, 
a mora oboje del opraviti v 8 
urah dnevno. To pa je tisto, kar 
zame ni sprejemljivo. Tako dela 
direktorja kot dela splošnega 
zdravnika s povprečnim vpi
som bolnikov je več kot za 4 ure 
na dan. Osebno sem po 6 urah 
dela v ambulanti opravila naj
nujnejše v pisarni (približno 2 
uri), ostalo pa odnesla domov, 
kjer sem delala povprečno še 4 
ure na dan.

Zdravnik-direktor je ideal
na in predvsem najcenejša obli

ka direktorja ZD. Kot zdravnik 
organizacijsko ve, kaj narekuje 
stroka; kaj je na primer potreb
no za dobro urejeno urgentno 
službo, čeprav zajeda v druge 
stroške. Vendar ker sam dežura, 
bo ta najobčutljivejši del dela 
organiziral po načelih nujne 
medicinske pomoči, in podob
no. Čeprav iz računov ve, da 
zdravniki za diagnostiko in te
rapijo porabijo več sredstev, 
kot jih je v ta namen nakazano, 
najde rezerve v sredstvih, ki jih 
po sedaj veljavni zakonodaji 
tako ali tako ne sme izplačati de
lavcem, čeprav jih privarčujejo.

Država se nagiba k rešitvi, 
da zdravnik-direktor ne bi več 
opravljal obeh funkcij, saj je 
to primer le v zdravstvu; na 
mestu direktorjev vidi ekono
miste, pravnike ipd. Poudariti

moram, da čeprav sem opravlja
la obe funkciji, za to še zdaleč 
nisem prejemala dveh plač! 
Torej državi ni cilj racionaliza
cija, kot stalno trdi, pač pa 
administrativni ukrep, ki sicer 
zadovolji zakonodaji, ob enem 
pa obremeni denar, namenjen 
za uporabnike, saj plača dve 
osebi (posebej polno plačo di
rektorju in posebej polno plačo 
zdravniku!). Komentarji države 
in prikaz grabežljivosti direk
torjev ZD uporabnikom zdrav
stvenih storitev, ki jih istočasno 
tudi sama nudim bolnikom, je 
zame žaljivo in zelo ponižujoče. 
Zato se v najkrajšem možnem 
roku, medtem bom še morala 
voditi ZD, vračam v ambulan
to, kjer bom le z “enim delom 
in eno odgovornostjo” dobila 
plačo, ki ne bo v medijih, pa 
čeprav ne bo dosti nižja, kot mi 
jo država namenja po novem.

Mogoče zveni neskromno, 
pa bom na koncu vseeno doda
la. ZD sem vodila z vso zagna
nostjo, resnostjo in odgovornos
tjo, tudi z vso ljubeznijo do dela 
v ustanovi, v kateri delam od 
prvega dne in me je po študiju 
vrnila v domači kraj; z ljubezni
jo do dela in ustanove, za kate
re ugled sem se vedno borila.

Marjetka Blaževič

REŽICE
na 88,7 in 95,9 MHz

KANAL 2000
informativni TV kanal v občini Sevnica
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NAROČILNICA
SAVAGLAS - časopis za širšo posavsko deželo 

Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 

Fax.: 07-49-91-253
Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 

Naročam/o časopis SAVA GLAS 

Inte in priimek 

Podjetje(naziv in naslov) 

davčna številka podjetja 

Zavezanec za DDV

Kraj_________________

Ulica 

Uatum

Število izvodov

\

Poštna št. 

Telefon 

Podpis

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 210 SIT na izvod, 
teniško razmeije je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic

y °cnine je možen samo pred novim obračunskim obdobjem.
S

mali oglasi
nepremičnine

Ugodno oddamo opremljeno 
enosobno stanovanje s soupora
bo kopalnice, samo samski osebi. 
Za informacije pokličite na števil
ko: 040-610-637.

V Brežicah oddam v najem dvo
sobno stanovanje v velikosti 65 
m2.
Telefon: 49-62-476.

Na Trgu izgnancev 6 v Brežicah 
prodamo hišo s poslovno stavbo 
in gospodarskim poslopjem v 
skupni izmeri 1295 m2. Infor
macije na številki 041-502-195.

Kupim hišo na relaciji Rimske 
toplice-Radeče-Sevnica v mirnem 
zelenem okolju. Pokličite na šte
vilko 041-831-809.

V Brežicah kupim dvosobno sta
novanje ali manjšo hišo v okoli
ci.
Telefon: 031-870-271.

Prodam dvosobno stanovanje (53 
m2) z balkonom v 2. nadstropju. 
Stanovanje je v celoti obnovlje
no, klima. Telefon: 041-223-620.

V najem vzamem enosobno 
stanovanje ah garsonjero v okoli
ci Brežic ali v mestu Krško. Po
kličite 031-300-983.

Prodam vikend na Orehovcu pri 
Pišecah, vinsko klet s približno

50 ari zemljišča, delno zazidlji
vo, ostalo sadovnjak, obnovljen 
vinograd in travnik, vse zelo do
bro vzdrževano.
Pokličite 051-369-649.

V Brežicah oddam v najem po
slovni prostor (delavnico) v iz
meri 120 m2 za tiho obrt ali 
pisarniške prostore.
Telefon: 49-62-476.

VOZILA
Prodam cestni motor Honda 
VFR800 Fi, letnik 98, prva regis
tracija 6/99, veljavnost nalepke 
3/2006, drugi lastnik, prevoženih 
24 500 km, servisna knjiga, red
no servisiran, nekaramboliran, 
odlično ohranjen, črne kovinske 
barve. Cena po dogovoru. 
Telefon: 041-395-327.

Prodam Kio Spectra 1.6, letnik 
2001, kupljeno 2002, čme barve,

s kompletno opremo. 
Telefon: 041-698-917.

Prodam Nissan Sunny, letnik ’87, 
srebrne barve, registriran do 4/06, 
v voznem stanju.
Telefon: 041-698-917.

Prodam XARO 1.6,1580 cm3, let
nik 2000, registriran do 2/06, 
prevoženih 102.000 km, svetlo 
modre kovinske barve, cena 
1.500.000 SIT.
Pokličite 031-805-615.

AVDIO-VIDEO OPREMA 
Kupim digitalno ah analogno 
videokamero Sony.
Telefon: 041-405-589.

Prodam videokamero SAM
SUNG. Telefon: 041-405-578.

RAZNO
Prodam tri hrastove sode od 300

do 500 litrov. Sodi so zelo dobro 
ohranjeni.
Telefon: 041-881-458.

Kupim rotacijsko kosilnico 
GORENJE-MUTA z okroglim 
priključkom.
Telefon: 031-606-347.

Ugodno prodam 500 litrov 
domačega rdečega vina. Pokličite 
041-739-042.

Breskve za vlaganje iz nasada po 
100 SIT za kg lahko dobite vsak 
dan. Pokličite 49-56-113 ali 051- 
391-950.

Ugodno prodam kuhinjo. 
Pokličite 041-961-622.

Prodamo breskve za vlaganje. 
Oglasite se lahko vsak dan pri Sot- 
leijevih na Cumovcu 11 ah 
pokličite 49-56-011.

Avtc/fne KpšAc
PRIHRANKI V AVGUSTU:
-pri C2 do 500.000 SIT 
-pri C3 do 600.000 SIT
- pri C4 do 500.000 SIT
- pri PICASSU do 900.000 SIT
- pri BERLINGU do 700.000 SIT

-\
Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice

Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik 
Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev.

Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 
Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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Vlada je v nadzorni svet Hol
dinga slovenske elektrarne 
imenovala kar tri Posavce. 
Poleg gospodarskega ministra 
Andreja Vizjaka in krškega 
župana Francija Bogoviča bo 
upravo elektroenergetskega 
giganta nadziral tudi Janez 
Požar iz škatlice za žarnice. 
Kandidat N.Si za poslanca je 
na zadnjih državnozborskih 
volitvah na ta način obljub
ljal novo svetlobo za jasen in 
svetel jutri. Upamo lahko le, 
da bodo žarnice svetile ves 
čas njegovega mandata in da 
to ni bila zgolj predvolilna 
obljuba.

Starodaven pregovor pravi, 
da gre osel samo enkrat na 
led, (človek pa najmanj 
dvakrat). A očitno se bizel- 
janski “Janezki" še niso 
naučili, da se mlaj postav
lja ob prazniku dela, nato 
pa ga vsi počasi pospravi
jo. Mogoče ga lahko pusti
mo za okras še do kresa, saj 
se lepo poda rumenim is
kram, obenem pa ljudi 
opominja, da je narava še 
vedno močnejša od ljudi. A 
da bi stal še 1. avgusta, to 
pa je že prvoaprilska. Letos 
je vitka smreka, ki ni ničesar 
zakrivila - v časopisu že dru
gič, upajmo, da ne bo tudi 
prihodnje leto. A kot pravi
jo, v tretje gre rado.

V brežiškem zdravstvenem 
domu se nekateri pritožujejo nad 
gnečami, ker obisk menda ni nič 
manjši kot v drugih mesecih, 
spošni zdravniki pa opravljajo 
še nujno pomoč in nadomeščajo 
pediatre. Pristojni so nam zago
tovili, daje zdravniškega oseb
ja dovolj, a da so dopusti, nekaj 
osebja pa je na bolniškem do
pustu.

Vendar pa vse to ne bi smelo 
povzročati nejevolje zdravnika, 
kije nadomeščal pediatrinjo, saj 
je mamici, ki je pripeljala eno
letnega otroka z izpuščaji in ga 
poprosila, če lahko otroku pre
gleda še ušesa (otrok ponoči ni 
spal, seje prijemal za uho, pred 
časom je imel tudi vnetje ušes) 
odgovoril, da ne bo, ker je prišla 
zaradi alergije in da so ambu
lanta za nujno pomoč. Ko je 
zgrožena mamica želela zapu
stiti ordinacijo in poiskati pomoč 
drugje, je otroku vendarle pre
gledal ušesa.Težko je pri leto dni 
starem otroku natančno vedeti, 
zakaj si prišel k zdravniku. Prav 
tako pa je bilo mamici pred 
obiskom zdravnika po telefonu 
povedano, da ta zdravnik na
domešča pediatrinjo.

Sevniški župan Kristijan Janc 
se je ta konec tedna mudil na 
teniškem turnirju evropskih par
lamentarcev na Finskem. Ne 
preseneča, da se je uvrstil v fi
nale. Janc je namreč po izobrazbi

Vročina in kolone na cestah

Minuli konec tedna je bil eden najbolj “vročih ” tako glede temperatur kot gneče na cestah, 
cestninskih postajah in mejnih prehodih. Skozi Slovenijo so se valile kolone razgrete pločevine 
s še bolj razgretimi vozniki in potniki, ki so bolj ali manj potrpežljivo čakali, da se bodo lahko 
ohladili v morju. Pri tem so jim na Obrežju pomagali tudi tamkajšnji gasilci, ki so jih v 
neznosni vročini oskrbeli z vodo, štirim onemoglim osebam so nudili prvo pomoč, reševalci 
Zdravstvenega doma Brežice pa so enega potnika odpeljali v Bolnišnico Brežice.

fizkultumik, poleg tega pa tudi 
vsako žogico, ki mu jo (tudi do
bronamerno) poda kakšen svet
nik iz druge politične opcije, 
srdito udari nazaj.

Podjetnik Andrej Repše iz 
Šentjanža, ki je pred časom 
odstopil kot občinski svetnik, je 
svoje kolege iz občinskega sve
ta povabil na zadnjo večerjo, ki 
jo je pripravil v svoji zidanici. 
Namesto v zidanico pa je Repše 
svoje kolege najprej odpeljal v 
neznano smer. Svetniški konvoj 
je pristal v kraju Glino, saj Repše 
že nekaj časa brezuspešno 
opozarja na katastrofalno cesto, 
ki vodi v ta odročni kraj. Repše 
si je verjetno po tihem mislil: 
“Najprej delo, dragi svetniki, 
potem pa jelo.”

Sprte Bizeljance niti zadnje ne
urje ni pobotalo, prav nasprot
no. Med poškodovanimi cesta
mi je tudi odsek, ki vodi do 
domačije Kelherjevih na Bre
zovici. Cestaje praktično nepre
vozna in v primeru požara ali 
nujne zdravstvene pomoči 
dostop do kmetije ni mogoč. A
sosed Janez Šekoranja ne dovoli 
poseganja v cesto. Lastnik turis
tične kmetije (hkratipredsednik 
KS) Franc Kelher pravi, da je 
navedena pot v uporabi že naj
manj 400 let in da je bila ved
no dobro vzdrževana. Občina 
se v zadevo ne bo vpletala, zad
njo besedo pa bo imelo sodišče.

Otroci naj bi praviloma 
dobili prve zobe po šestem 
mesecu starosti. Res, da obsta
jajo tudi izjeme, ampak da bi 
proizvajalci tem izjemam na
menih zobne krtačke, je sko
raj neverjetno. Zelo verjetno 
pa je, da vam v brežiškem DM 
ponudijo otroško krtačko od 0 
do 2 mesecev. Pričakovali bi, 
daje prodajalka seznanjena, da 
oznaka od 0 do 2 pri zobnih 
krtačkah pomeni od 0 do 2 let.

Stane Kokove, novi član sevniškega občinskega sveta, sicer 
zaposlen na zavodu za živinorejo in direktor sevniške občinske 
uprave Zvone Košmerl.

Kdaj so bile prve volitve 
po partijskem vzoru? 

V raju, ko je Bog posta
vil Evo pred Adama 

in mu rekel:
'Tu imaš, pa izbiraj!"

C=>
Kakšna je razlika med 
krščanstvom in komu

nizmom? 
Krščanstvo pridiga 

revščino/komunizem 
pa jo uresničuje.

Kaj je to: v sobi so štirje, 
a samo eden dela?
To so trije uradniki v 

pisarni z ventilatorjem.
o

Ljudožerski poglavar 
(zaupno);

Najraje imam politike. 
Debela rit, pa nobene 

hrbtenice.

Toliko veljaš, kolikor te 
ljudje ne poznajo.

Živi in pusti druge, 
naj te živijo.

Kdor laže tudi krade. 
Ampak, če si veliko 
nakradel, nimaš več 

potrebe lagati.

Vaš “vic”
“Srečko, ali verjamete v 

onostransko življenje?” je 
vprašal šef.

“Ja, verjamem!”
“Kar verjemite! Včeraj, 

ko ste bili na pogrebu 
svojega starega očeta, vas 
je on iskal na delovnem 
mestu!”

Bralge vabimo, da s. svojimi 
šalami sodelujejo v novi rubri
ki Vaš “vic”. Pošljite jih na 
naslov: SavaGlas, Trg izgnan
cev 12, 8250 Brežice

raZk

Poslovno in 
projektno 

svetovanje
Tel.: 07 499 06 80 

e-mail:
rcbrezice@siol.net

VREflE
NAPOVED ZA 

SLOVENIJO 

4. avgust 2005

Danes bo dež od zahoda 
postopno ponehal. Predvsem 
na Primorskem se bo delno 
razjasnilo.

Pihala bo zmerna burja.

Petek Sobota

16/24 °C 13/25 °C 13/24 °C

NAJ-POSAVKA ali NAJ-POSAVEC
SavaGlas pričenja akcijo, v kateri boste bralci izbrali naj-Posavko ali naj-Posavca za leto 2005.
Med nami je namreč veliko posameznikov, ki po uspešnosti izstopajo na gospodarskem, vzgojno- 
izobraževalnem, kulturnem, športnem področju ali v lokalni skupnosti, in bi si po vašem mnenju zaslužili 
tak časten naziv.

Izpolnite glasovnico in jo čimprej pošljite na naslov: SavaGlas, Trg izgnancev 12,8250 Brežice

Akcija bo trajala do konca leta 2005, ko bomo naj-Posavko 
ali naj-Posavca razglasili na javni prireditvi.

l/se vaše predloge bomo objavljali vSavaGlasu, vsak glasovalec-glasovalka
lahko pošlje več glasovnic, na zaključni prireditvi pa bomo enega od glasovalcev izžrebali in nagradili s
praktično nagrado.

GLASOVNICA

Naj-Posavka/naj-Posavec je

Ime, priimek in naslov pošiljatelja


